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Nov poklic poveča vaše zaposlitvene
možnosti.

Vpišite se v izredno izobraževanje
in pridobite nov poklic ali pa 
višjo stopnjo izobrazbe:

PREDŠOLSKA VZGOJA 
EKONOMSKI TEHNIK 
GASTRONOMIJA IN TURIZEM
ADMINISTRATOR 
TRGOVEC 
BOLNIČAR - NEGOVALEC 
MATURITETNI TEČAJ 
PRIPRAVA NA MATURO

Pokličite za informacije: 
04/506 13 60 ali si oglejte spletno stran:
www.lu-skofjaloka.si.

PIZZE IZ KRUŠNE PEÈI

TRIJE SRÈKI
pelati, mozzarella, rukola, brie, svež
kozji sir, kraška panceta, èešnjevci 
ARTIÈOKA
pelati, mozzarella, artièoke, gorgonzola, 
panceta, sveži sir stracchino, brie
TRIS
pelati, mozzarella, pršut, kraška salama,
pikantna salama
KRAŠKA
pelati, mozzarella, pršut, slanina, olive
MARGERITA
pelati mozzarella, , origano
DUNAJSKA 

pelati mozzarella, , hrenovka
JESENSKA 

pelati mozzarella, , jurèki, olive, dimljen 
sir, popražena èebula, kraška panceta
ZELENJAVNA
pelati, mozzarella, razna zelenjava
ORIGANO

mozzarella, buèke, suhi paradižnik, tartufi, 
dimljen sir, kisla smetana, goveji pršut
LOŠKA
pelati, šunka, mozzarella, gobe, smetana
TUNA
pelati mozzarella, , tuna, èebula

LOSOS
pelati mozzarella, , losos, gamberi, artièoke,
kisla smetana, sveži sir stracchino

VRAŽJA
pelati mozzarella
pikanta salama

, , paprika, pekoèi feferoni,

MORSKA

pelati, mozzarella, gamberi, dagnje,lignji,
slane sardele

4 SIRI
pelati, mozzarella, gorgonzola, edamec,
parmezan,             olive, origano

POMIDORÈEK
sveži paradižnik, mozzarella, panceta,
olive, èesen, peteršilj

BUÈKA
pelati, mozzarella, buèke, jajèevci
CARBONARA
pelati, mozzarella, jajce, smetana,
parmezan, pršut

RUKOLA
pelati, mozzarella, rukola, parmezan
TELEBAJS

otroška po želji
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5,99

5,99
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PIZZA MALICA 4,50 € DO 12h 

V

MALICE 9-17 ure PON. -PET. OD 3,4 €
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BREZ TVEGANJA- 
 100 % Vračilo denarja 

�� 100 % Naravno ! 
�� Na voljo brez recepta ! 
�� Brez stranskih učinkov ! 
�� Učinkuje 72 ur po zaužitju 
�� Odpravlja predzgodnji izliv 
�� Povečuje spolno moč 
�� Ne vpliva na leta !!!!!!!!!!!!! 

 Način pošiljanja ?   
 1.) Navadno pošiljanje  (poštar pošiljko prinese 
domov)   
2.) Poštno ležeče (100 % Anonimno, osebni prevzem) 
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UNIVERZA NA PRIMORSKEM,
FAKULTETA ZA MANAGEMENT
KOPER, razpisuje v Škofji Loki: 

Študijski program 1. stopnje:
MANAGEMENT - redni in izredni študij
Redni študij bo potekal večinoma
dopoldne in je zato namenjen zgolj 
nezaposlenim, izredni študij pa bo
potekal popoldne; vpis je možen v vse 
tri letnike.

Študijska programa 2. stopnje (strokovna
magisterija):
MANAGEMENT - redni in izredni študij
EKONOMIJA IN FINANCE - 
redni in izredni študij
Redni študij bo potekal v popoldanskem
času in bo za študente brezplačen; 
v 1. letnik se lahko vpišejo vsi (tudi redno
zaposleni), ki izpolnjujejo vpisni pogoj in
še niso pridobili sedme ravni izobrazbe.
Tisti, ki pa že imajo sedmo raven, se
lahko vpišejo kot izredni študenti 
direktno v 2. letnik.

INFORMATIVNI DAN 
bo v sredo, 31. avgusta, ob 17. uri 
v prostorih Ljudske univerze Škofja Loka,
Partizanska 1 (bivša vojašnica).

Informacije: 04/506 13 70 ali 
www.fm-kp.si ali www.lu-skofjaloka.si

predprodaja vstopnic
Kranjska hisa, Glavni trg 2, 04-2380-45

Kava bar Tislar, Predoslje pri Kranju

eno uro pred pricetkom predstave na prizoriscu

2., 3., 9., 10., 

16. in 17.

september
ob 20h

intimna gledaliska predstava na prostem
po knjigi in filmu “Rekvijem za sanje”

zupnijsko posestvo 

Predoslje pri Kranju
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BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. do 24. ure

Ob petkih, sobotah in nedeljah
ocvrte postrvi, jedi z žara, 

sladice ...

Tel.: 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Uvodnik
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je mesečna priloga Gorenjskega glasa 
za škofjeloško regijo.

Prilogo pripravlja Gorenjski glas, d. o. o., Kranj 
Bleiweisova cesta 4, Kranj

odgovorna urednica: 
Marija Volčjak 

urednik Ločanke:
Boštjan Bogataj
(bostjan.bogataj@g-glas.si)

novinarji:
Boštjan Bogataj, Vilma Stanovnik, Igor Kavčič, 
Danica Zavrl Žlebir, Matjaž Gregorič, Alenka Brun, 
Ana Hartman, Andreja Kopač, Maja Bertoncelj, 
Jernej Červek

fotografije:
Tina Dokl, Gorazd Kavčič, Polona Mlakar Baldasin

lektoriranje:
Marjetka Vozlič

uredništvo, naročnine:
Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj
telefon: 04/201 42 00
elektronska pošta: info@g-glas.si

oglasno trženje:
Gorenjski glas, d. o. o., Kranj, 
Bleiweisova cesta 4, Kranj
za Ločanko: Mirjam Pavlič (gsm 031/698 627)

mali oglasi: 
telefon: 04/201 42 47
Delovni čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek 
od 7. do 15. ure, sreda od 7. do 16. ure, sobote,
nedelje in prazniki zaprto.

priprava za tisk Gorenjski glas, d. o. o., Kranj
tehnični urednik:
Grega Flajnik

tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče
distribucija: Pošta Slovenije, Poslovna enota Kranj

Ločanka je priloga 69. številke Gorenjskega glasa,
30. avgusta 2011. V nakladi 14.000 izvodov jo 
dobijo vsa gospodinjstva in imetniki poštnih preda-
lov v škofjeloški regiji brezplačno. Naslednja številka
izide 27. septembra 2011.

L O Č A N K A Kam bo zapihal veter

Na naslovnici: Ana Arhar iz Virmaš
Foto: Tina Dokl

Evropsko gospodarstvo, predvsem pa politiko, skrbi nov padec
gospodarstva, nova kriza. Ali bo do recesije res prišlo ali ne, je prez-
godaj govoriti, kaže pa, da, ko v Nemčiji in Franciji zapiha negativni
veter, vsa Evropa v strahu čaka na posledice. Gorenjski gospo-
darstveniki zaenkrat pomanjkanja naročil (beri recesije) ne čutijo, res
pa je, da so v zadnjih letih naročniki postali zelo previdni, zato so o
tem znani podatki le do konca septembra.

Zato pa so danes že znani prvi podatki po uvedbi novele zakona o
cestnih prekrških, ki močno povečuje globe in druge sankcije. Na
Policiji sicer poudarjajo, da je v tako kratkem obdobju še prezgodaj
analizirati stanje (in tudi, da podatki še niso dokončni), pa vendar:
letos je bilo na Škofjeloškem 37 prometnih nesreč v obdobju od 1.
julija do 20. avgusta, lani 32. Letos je v teh nesrečah ena oseba izgu-
bila življenje, lani nihče, enako (tri) so bile hudo, 11 pa lažje (lani 15)
poškodovanih. 

Zato pa so letos policisti na Škofjeloškem od 1. julija od 22. avgus-
ta zasegli pet vozil, sedem voznikov pa zaradi preglobokega pogleda
v kozarec pridržali. To pa je novost, ki je zapihala z novelo zakona.
In bo (z recesijo ali brez nje) odpihnila najnevarnejše voznike s cest.

Boštjan Bogataj
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Objave Občine Žiri
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Janez Žakelj

Janez Žakelj, župan občine Žiri

Urejena struga v kotu
Nadzidava šole bo nared do zimskih počitnic, vendar dela potekajo tako, 

da bo omogočen normalen pouk od 1. septembra.

Žiri - Poletni meseci so idealni za izvaja-
nje investicij, med njimi seveda tudi občin-
skih. Kaj se v občini gradi na cestnem, ko-
munalnem, šolskem oziroma varstvu
predšolskih otrok v teh tednih, je bilo prvo
vprašanje za župana Janeza Žaklja:

”Najbolj aktivno poteka investicija nadzi-
dave osnovne šole, saj morajo biti spodnje
učilnice do začetka šolskega leta nared.
Kljub zapletom, ki nastajajo pri vsakem pro-
jektu, mislim, da bodo 1. septembra šolarji
lahko normalno začeli z delom. Upam, da bo
v roku dokončan tudi zgornji del nadzidave,
ki bo pripomogla k boljšim pogojem za šolo,
pridobili bomo tudi nov oddelek vrtca. Po
načrtih gre tudi projekt nadgradnje in obnove
čistilne naprave, saj je izvajalec že predložil
projekte, ki so podlaga za pridobitev potreb-
nih dovoljenj. Računamo, da bi lahko v prvi
polovici prihodnjega leta investicijo izvedli
na samem objektu. Ponovljen razpis za grad-
njo kanalizacijo Dobračeva-Rakulk je v za-
ključni fazi. V postopku smo izbrali najugod-
nejšega ponudnika, v preteklem tednu smo o
tem obvestili vse prijavljene izvajalce, sedaj
moramo počakati še na iztek pritožbenega
roka. Upam, da težav s tem ne bo in bomo v
drugi polovici septembra lahko podpisali po-
godbo, temu pa bodo sledila dela.”

Na cestah ni veliko dela?
”Na cestnem področju so zaključena dela na

drugem mostu v Starih Žireh, sicer pa še ved-
no čakamo na predlog memoranduma med
Občino in Ministrstvom za promet o obvozni-
ci. Cesta proti Logatcu je bila delno zakrpana,
projekti za celotno rekonstrukcijo so naroče-
ni, razpis za izbiro izvajalca del pa naj bi Di-
rekcija za ceste objavila jeseni. Zaključen je
tudi oporni zid ob Sori v Županovem kotu,
kjer je bila prej brežina izpostavljena veliki
nevarnosti plazenja, kar bi lahko bistveno po-
slabšalo poplavno varnost Žirovske kotline.
Menim, da je sedaj veliko bolje poskrbljeno
za varnost, saj je bil zgrajen zid v dolžini 120
metrov, visok pa je tri metre in pol.”

Ali se lahko zgodi, da katera od predvi-
denih investicij zaradi rebalansa državne-
ga proračuna izpade oziroma je že?

”Vse dokumente, tudi za čistilno napravo,
smo že oddali na pristojna ministrstva. Hiteli
smo zato, da bodo investicije, pri katerih pri-
čakujemo soudeležbo evropskega in državne-
ga denarja, ostale v državnem proračunu. Žal
pa že sedaj vemo, da ministrstvo za šolstvo in
šport projekta nadzidave ne bo podrlo, saj je
bil uvrščen na štirinajsto mesto med dvainse-

demdesetimi projekti, zaradi pomanjkanja
denarja pa bodo sofinancirali zgolj enajst
projektov. Mi smo se na njihovo odločitev
pritožili in resno računamo, da bo država
podprla nadomestitev starega dela šole, ko se
bomo tega projekta v Žireh lotili.”

Je kaj novega pri načrtovani gradnji ob-
voznice?

”Predstavljena je bila recenzija projekta, ča-
kamo pa, da nam Direkcija predloži memo-
randum, kjer bodo opredeljene dolžnosti ob-
čine in ministrstva za promet. Sledi potrditev
tega dokumenta s podpisom predstavnikov
obeh institucij, ko bo to za nami, pa gremo v
pripravo prostorske dokumentacije. Računa-
mo, da bo ministrstvo pokrilo del stroškov za
ta dokument, enako tudi poplavno študijo, če-
prav smo del slednje sami že izvedli.”

Prejšnji mesec smo pisali o odprtju igriš-
ča za otroke v Pustotniku. Kakšne odzive
imate, je igrišče, ki sicer ni povsem v cen-
tru, zaživelo?

”Otroško igrišče živi, z veseljem opažam,
saj sem večkrat na igrala peljal tudi svoje
otroke, da je tam polno otrok, tu so tudi njiho-
vi starši. S tem smo dobili novo točko za dru-
ženje, kjer je naenkrat tudi po dvajset otrok.
Na ta način sem tudi ugotovil, da bomo poleg
postavili še vsaj dve klopi, da se bodo starši
lahko med igranjem malčkov usedli in pokle-
petali, manjka tudi še kak koš za smeti.”

Kdaj bo odigrana prva tekma na novem
nogometnem igrišču?

”Ravnokar poteka razpis za gradnjo garde-
rob, pričakujemo, da bo končan sredi sep-
tembra. Upam, da bo skupaj s sredstvi, ki jih
bodo zbrali nogometaši, dovolj denarja, da
bo lahko ta investicija izvedena že do spo-

mladi prihodnjega leta. Točnih informacij si-
cer nimam, ampak šele takrat bo travnata
ruša pripravljena za prve tekme. Upam pa, da
bo novo, sodobno igrišče prava spodbuda za
naše nogometaše, med njimi tudi nove, da
bodo zmogli uvrstitve na višji ligaški nivo.”

Bo prvi udarec s sredine novega igrišča vaš?
”Nisem dober nogometaš (smeh), a če me

bodo povabili, zagotovo.”
Bliža se novo šolsko leto, podobno je tudi

novo leto v vrtcih. Ali je veliko povpraševa-
nja po nadomestilu za otroke, ki niso v vrt-
cu, in v vrtcu zato ne bo zmanjkalo mest
za vse, ki si drugače ne morejo urediti var-
stva?

”Kar precej prijav imamo, a poudarjam, da
gre le za začasno rešitev. Težko napovedu-
jem, kako bo čez nekaj dni, vseeno bo najbrž
kak otrok ostal brez varstva, naredili pa
bomo vse, da se to ne bi zgodilo.”

So hitrostne ovire že postavljene?
”Ponudbe za postavitev hitrostnih ovir smo

prejeli in v teh dneh pričakujemo dokončno
odločitev o izvajalcu. Pazili smo, da bodo
ovire izvedene profesionalno in bodo zato te-
žava le za prehitre voznike in prijazne do
voznikov, ki vozijo po predpisih.”

Še vprašanje o ločenem zbiranju odpad-
kov, ki ste ga maja nekoliko spremenili: Že
imate analize o uspešnosti novosti?

”Lahko rečem, da so se spremembe na po-
dročju ločenega zbiranja odpadkov za gospo-
dinjstva dobro prijele, saj občani občutno bolje
ločujemo. Naš načrt je bil, da ločeno zberemo
vsaj za četrtino več odpadkov oziroma jih toli-
ko manj odložimo na deponijo. Zaenkrat kaže,
da smo naš načrt celo nekoliko presegli.”

Boštjan Bogataj, foto: Denis BozovičarO
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V Županovem kotu je zgrajen dolg in visok oporni zid, ki bo povečal poplavno varnost Sela.
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Žirovske novice

Žirovski gasilci z novim vozilom
V soboto so člani Prostovoljnega gasilskega društva Žiri prevzeli novo gasilsko vozilo in odkrili fresko 

sv. Florjana, delo akademskega slikarja Marka Tuška.

Žiri - Prostovoljno gasilsko društvo Žiri
oziroma njeni člani so leta 2009 praznova-
li 120-letnico ustanovitve. Ob visokem ju-
bileju so predstavili prenovljen gasilski
dom, že takrat pa so razkrili še nekaj želja
- nakup novega gasilskega tovornjaka ci-
sterne in odkritje freske na prenovljenem
domu. V soboto so, po 122 letih ustanovit-
ve, proslavili in blagoslovili oboje. 

”Pisalo se je leto 1982, ko smo na takšen
avgustovski dan uradno sprejeli danes že old-
tajmerja TAM. Za takratne razmere je bil to
stroj in pol, za današnje pa žal ne več,” je o
29 let starem tovornjaku cisterni in pridobit-
vah društva začel nagovor predsednik Urban
Posedi. Stari TAM se je kljub visokim letom
vseskozi izkazoval kot zanesljiv tovariš, le
vzpetine so ga začele utrujati. 

V garaži PGD Žiri je sicer še eno manjše ga-
silsko vozilo (Micka - poltovorno, jurišno vo-
zilo), vseskozi pa je prostora dovolj tudi za
tretje vozilo. ”Leta 2008, ko sem bil izvoljen
za predsednika, smo v upravnem odboru ob-
ljubili obnovo gasilskega doma, pa tudi, da
pod streho pripeljemo novo cisterno,” je nada-
ljeval Posedi. Obnova je vzela svoj davek, zato
novega tovornjaka ob visoki obletnici ni bilo. 

S polovičnim prispevkom občine in donaci-
jami nekaterih podjetnikov in podjetij pa tudi
Žirovk in Žirovcev ter trdega dela članov
društva so tako v soboto predstavili novega
MANa GVC 16/25 ali tovornjak cisterno, ki
sprejme 2500 litrov vode in vključuje vso
opremo za hitro posredovanje. Žirovski gasil-
ci so znani tudi po tem, da so specializirani
za posredovanje na višinskih zgradbah. 

Ključe novega vozila je župan Janez Žakelj
predal poveljniku Dušanu Pečelinu, ta pa
glavnemu strojniku oziroma šefu strojnega

parka Tomažu Stanovniku Novo gasilsko vo-
zilo in novo fresko sv. Florijana, slednje je
delo akademskega slikarja Marka Tuška, je
blagoslovil domači župnik Igor Jereb. Na pri-
reditvi so se spomnili tudi Evgena Podobni-
ka, ki je zaslužen, da freska na domu sedaj
sije v polnem sijaju, žal pa se je v pripravah
na praznovanje poškodoval in še vedno okre-
va. Uradnemu delu je sledila veselica z an-
samblom Javor.

Že v soboto dopoldne pa so na dvorišču
društva pripravili pokalno državno tekmova-
nje Fire Combat, kjer se gasilci pomerijo v
različnih veščinah. Poleg praznovanja žirov-
skih gasilcev, je bila tudi to priložnost za sre-
čanje občinskih gasilskih društev, pa društev
iz Gasilske zveze Škofja Loka in pobratenih
društev. Skupaj je bilo v soboto prisotnih čez
dvesto članov iz štiridesetih prostovoljnih ga-
silskih društev. Na pomoč! Boštjan Bogataj,
foto: Polona Mlakar Baldasin

Novi tovornjak in novo fresko sv. Florijana je blagoslovil domači župnik Igor Jereb. 

Žiri - V nedeljo je v cerkvi sv. Martina domači župnik Igor Jereb
ob 30. obletnici smrti žirovskega organista in slovenskega skladatel-
ja Antona Jobsta blagoslovil njegovo spominsko ploščo. V tej cerkvi
je sicer Jobst doživel in izživel svoj talent za Milavčevimi orglami.
V žirovski cerkvi je Jobst kot organist in pevovodja deloval skoraj
sedemdeset let, v njegov spomin pa bodo organizatorji: Muzejsko
društvo Žiri, Občina Žiri, Narodopisni inštitut Urban Jarnik iz
Celovca, župnija Brdo in Klub koroških Slovencev po nedeljskem
blagoslovu spominsko ploščo odpeljali na Brdo pri Šmohorju v
Ziljski dolini na avstrijskem Koroškem in jo pritrdili na njegovo ro-
jstno hišo. V žirovskem delu programa so po sveti maši in
blagoslovu zapeli pevci Mešanega pevskega zbora Anton Jobst pod
vodstvom Antona Čadeža, peli so Jobstove cerkvene pesmi. Uglas-

bil je tudi žirovsko himno Oj mi pa smo tam na Žirovskem doma.
”Plošča bo nameščena v času, ko na Koroškem postavljajo dvoje-
zične krajevne oznake, čeprav na Brdu pri Šmohorju ne bodo dobili
takšne oznake, pa bo ta plošča pričevanje slovenstva na tem ob-
močju,” je ob blagoslovu povedal Rok Klemenčič iz Muzejskega
društva. Vsa našteta društva in institucije so financirale ploščo,
katere osnutek je izdelal akademski slikar Stane Kosmač, kasnejše
popravke so uskladili z oblikovalko Mihelo Strlič, relief za odlitje
bronaste podobe je izdelal žirovski rojak Brane Vegelj. Piščali, ki
spominjajo na orgle, je izdelal Stanko Modrijan, ploščo pa Igor
Padovac. Sodelovala sta tudi Milka Olip in Dušan Strlič. Anton 
Jobst je v Žiri prišel že kot 18-letni fant in kot organist in glasbeni
pedagog tem krajem pustil neizbrisen pečat. Boštjan Bogataj

Blagoslovili ploščo Antona Jobsta
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”Bilo je precej zapletov na ministrstvih za
javno upravo in obrambo, preden nam je
slednje naposled uredilo brezplačni prenos
zemljišča na območju nekdanje vojašnice z
države na občino. Čez nekaj let bomo zem-
ljišče potrebovali za gradnjo vrtca, ki bo na-
domestil dotrajano enoto Najdihojca in za-
časni vrtec, ki ga imamo sedaj v dijaškem
domu,” je povedal župan Miha Ješe.

Kdaj naj bi začeli z gradnjo vrtca na tem
prostoru?

”Začeli bomo pripravljati projekte, da bomo
imeli dokumente pripravljene, tako da bomo
lahko v primeru pridobitve sredstev za sofi-
nanciranje, začeli graditi vrtec. V tem manda-
tu pa tega še ni pričakovati. Trenutno namreč
urejamo enote, ki smo si jih letos predvideli:
enota Rožle v Frankovem naselju je pripravlje-
na, na Bukovici bo sredi septembra, dogovar-
jamo se za nakup zemljišč za pet enot v Rete-
čah (s čimer zasledujemo cilj policentričnega
vrtčevskega varstva) in v Bodovljah pričakuje-
mo, da bo zasebni investitor uredil dve enoti
vrtca, za katerega mu bomo dali koncesijo.”

Za koliko otrok vam bo to jesen z vsemi
omenjenimi obnovami uspelo zagotoviti
varstvo?

”Mislim, da bomo jeseni lahko sprejeli
glavnino prijavljenih otrok, brez varstva bi
jih ostalo še kakih 30 med letom ob dopolnit-
vi minimalne starosti za sprejem v vrtec, od
teh pa se vedno kdo tudi odpove ali pa takoj
še ne potrebuje varstva.”

Razpisali ste tudi subvencije za tiste otro-
ke do tretjega leta starosti, ki ne bodo
vključeni v vrtec. Kakšen je odziv?

”Starši se odzivajo na razpis in pričakovati
je, da bo subvencij približno toliko, kot jih je
bilo v preteklem letu. Računam, da bo ta
ukrep potreben še prihodnje leto, potem pa
bomo imeli za otroke že dovolj vrtčevskih
zmogljivosti.”

Kdaj boste odprli Loško hišo?
”V začetku septembra načrtujemo uradno

odprtje, sicer pa se ljudje že ustavljajo v njej.
Prva gosta, ki sem ju 15. avgusta sprejel v njej,
pa sta bila novi župan pobratenega češkega
mesta Tabor Jiri Fischer, ki se je v Sloveniji
ustavil med svojim kolesarskim dopustova-
njem, in češki veleposlanik dr. Petr Voznica.”

Kakšen je koncept Loške hiše?
”Zelo enostaven. Ime hiša je nekdaj v

kmečkih domovih pomenilo prostor, kjer se
vse dogaja, kjer se družijo domači in kjer so
dobrodošli goste. Tako bo tudi v Loški hiši,
kjer bo odprt prostor za občane in za goste,

kjer bodo dosegljive vse informacije. Hkrati
bo tudi sprejemna pisarna, nemoteno dostop-
na tudi za gibalno ovirane.”

Škofja Loka je letošnje poletje deležna
povečanega turističnega obiska. Kje vidite
vzroke za to? Je to morda že rezultat ob-
činske politike?

”Ne, v turizmu se vlaganja poznajo na dol-
gi rok. Loka je pri turistih vse bolj privlačna.
Privlačnost bomo še povečali z razvojem vr-
ste tematskih projektov kulturno zgodovin-
skega in športnega značaja, kot je na primer
letošnja pot treh gradov. Potrebujemo kakih
deset kulturnih in prav toliko športnih ”spre-
hodov”, s čimer ponudimo zanimive izzive
turistom in tudi domačinom. Potem pa pride
naslednja faza, ureditev nastanitvene infra-
strukture. Investitorji morajo najti svoj po-
slovni interes. Gostje prihajajo v Loko zaradi
mesta samega in zanimivih turističnih pro-
duktov, ki jih lahko tržimo, to pa bo pritegni-
lo tudi vlagatelje v nastanitvene zmogljivosti.
Zelo smela želja je to, a je uresničljiva.”

Na vsem škofjeloškem območju je za tu-
riste na voljo okoli osemsto ležišč, le četrti-
na teh je na območju občine Škofja Loka.
Kot pravijo škofjeloški turistični delavci,
pa je zanimanje za nočitve tu večje. Kaj bi
kazalo storiti?

”Ocenjujem, da bi Loka potrebovala tri 
ali štiri hotele za po en avtobus gostov, saj
imamo sedaj več manjših nastanitev in je 
to za toliko obiskovalcev naenkrat premalo.
Rabimo objekte, ki bodo locirani v središču
ali blizu njega. Lepo bi bilo, če bi bila med
njimi tudi Krona. 

Občina mora pripraviti pogoje, vlaga pa naj
gospodarstvo. Poleg možnosti, da bi mesto
dobilo več hotelov, pa je treba urediti tudi
kamp za avtodome in kopališče v Puštalu. O

tem potekajo pogovori z lastnikom, Zavaro-
valnico Triglav. Računam, da bomo letos na-
redili protipoplavno študijo, nato pa bomo vi-
deli, kakšne vrste objektov je možno graditi v
Puštalu. Malo starejši Ločani vemo, kakšno
shajališče je bilo svoje čase na tem mestu,
kakšno kopanje nad jezom, pod jezom, ”v
penah”, pod Šturmovo skalo, v bazenu, tja je
prihajalo po petsto, šesto ljudi. Radi bi, da bi
puštalsko kopališče znova zaživelo na enak
način.”

Sredi poletja ste uredili režim parkiranja
pri zdravstvenem domu. Kakšni so odzivi
občanov?

”Od 1. avgusta naprej je uvedeno pri zdrav-
stvenem domu plačljivo parkiranje z brez-
plačnim parkiranjem enkrat na dan za dve
uri. Dva tedna smo nadzirali in opozarjali,
nato pa 16. avgusta tudi začeli kaznovati. Od
časa osamosvojitve Slovenije se je število av-
tomobilov podvojilo, kdor ima avto, pa mora
tudi poskrbeti za to, kje bo parkiran. Občina
mora poskrbeti, da bomo imeli pacienti mož-

nost parkiranja pri zdravstvenem domu, zlasti
tisti, ki težko pridejo, za zaposlene pa mora
poskrbeti delodajalec. V prihodnjih dneh
bomo uvedli nekatere spremembe, izvzeli
bomo denimo sobotne omejitve, ki niso po-
trebne. Dokler ne bo osnovno zdravstvo za-
čelo graditi parkirišča za zaposlene, moramo
urediti parkiranje tudi za tiste zdravnike, ki
so v dežurstvu ali imajo obiske na domu, saj
s svojimi težkimi torbami ne morejo prihaja-
ti z oddaljenih parkirišč, predvsem pa mora-
jo biti vseskozi mobilni. Po drugi strani pa
moramo imeti v mislih tudi občane, ki tam
živijo, saj sem dobil kar nekaj pritožb, da se
doma počutijo utesnjeni, saj zaradi parkira-
nih avtomobilov še do svojih hiš ne morejo.”

Danica Zavrl Žlebir, foto: V. S.

Miha Ješe, župan občine Škofja Loka

Zemljišče že, vrtca še ne bo
Občina Škofja Loka je po dolgih zapletih dobila od države zemljišča na območju 

nekdanje vojašnice. Vrtca pa na tem mestu še nekaj časa ne bodo gradili.
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Miha Ješe

Župan Miha Ješe s sodelavcema
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Za Škofjo Loko več boljših 
prometnih rešitev

Škofjeloški podžupan Robert Strah o sedanjih in prihodnjih prometnih rešitvah na območju občine.

Pri prometnih rešitvah za občino Škofja
Loka je ključnega pomena poljanska (ali
južna) obvoznica, kjer znova prihaja do
zapletov na Suhi. Kaj to pomeni za nadalj-
njo gradnjo?

”Glavni investitor (DRSC) izvaja projekt
znotraj sprejetega lokacijskega načrta. Ra-
zumem krajane Suhe, ki nasprotujejo seda-
nji rešitvi na svojem območju, saj jih skrbi
poplavna varnost in dostop do njihovih
zemljišč. Kar zadeva poplavno varnost, bo
občina sprejela nekatere ukrepe, povezane s
pretočnostjo Sore pod suškim mostom in
zagotovitvijo poplavne varnosti na območ-
ju naselja Suha. Projekta poplavne varnosti
in poljanske obvoznice se bosta izvajala
hkrati. Rešitve, kakršne so za obvoznico
predvidene skozi vas Suha, nemara niso
najboljše, vendar pa bi večje spremembe
zahtevale tudi spremembo lokacijskega na-
črta, kar bi gradnjo obvoznice lahko močno
zavleklo. Bojim se, da za to nimamo časa,
saj gre tudi v tem primeru za evropske vire,
ki jih lahko v primeru zakasnitve izgubimo.
Naj še poudarim, da gre pri gradnji obvoz-
nice za širši interes občanov: ne gre le za
Suho, pač pa tudi za Spodnji trg, gre za
učinke, ki jih bo ta cesta imela na pretok
prometa in prometno varnost vseh občank
in občanov.”

Katere novosti pri prometni ureditvi še
predvidevate v občini?

”Škofja Loka bo imela v prihodnje dve
obvozni mestni cesti, poleg južne (poljan-
ske) še severno obvoznico, ki bosta raz-
bremenili Škofjo Loko težjega tranzitne-
ga prometa skozi mestno jedro. Tudi pove-
zava do Ljubljane in Kranja bo z njima 
hitrejša. Z DRSC je načeloma že usklajena
nova regionalna povezava Trata-Meja. V
zvezi z boljšimi prometnimi tokovi v naši
občini pa bo potrebno razširiti tudi regio-
nalno povezavo na relaciji Grenc-Stari
Dvor-Trata.”

Kdaj bi lahko Škofja Loka dobila sever-
no obvoznico?

”V zvezi s severno obvoznico se pripravlja
predlog občinskega podrobnega prostorske-
ga načrta, ki se usklajuje z lastniki zemljišč.
Od slednjega je, kot vidimo iz primera juž-
ne obvoznice, veliko odvisno. Pričakujemo,
da bo Škofja Loka v prihodnjih desetih letih
dobila tudi S obvoznico, ki bo razbremenila
mesto tranzitnega prometa in omogočila
krajše potovalne čase.”

Kot povsod v urbanih središčih se tudi v
Škofji Loki srečujete s problemom mirujo-
čega prometa. Kako ga rešujete?

”Na dveh bolj frekventnih lokacijah smo
uvedli parkirni režim z brezplačnim začet-
nim časom parkiranja ter nadaljnjim plačlji-
vim, in sicer pred upravno enoto in pred
zdravstvenim domom, kjer so postavljeni
parkirni avtomati. Pri zdravstvenem domu
bo osnovno zdravstvo poskrbelo še za do-
datna parkirišča za zaposlene (pri piceriji),
ob Stari cesti, ki bo postala enosmerna, pa
bo še dodatnih 16 parkirnih mest. Zatem

bomo tudi območje ob Stari cesti pri Petro-
lu uredili na podoben način kot pri zdrav-
stvenem domu. Gradimo parkirišče na Nun-
skem vrtu, ki bo razbremenilo Mestni trg in
omogočilo parkiranje na doslej degradira-
nem območju. Letošnjo jesen pa bomo
predvideli novo rešitev za parkiranje pri šo-
lah in vrtcih na območju Podna, kjer zaradi
gradbišča MIC izgubljamo več parkirnih
mest in se zato problematika seli na sosed-
nja parkirišča. Ob konicah, ko starši pripe-
ljejo otroke v vrtec in šolo, bo od 1. septem-
bra naprej na desetih posebej označenih par-
kirnih mestih zanje mogoče 15-minutno
kratkočasno brezplačno parkiranje, in sicer
od 7. do 8.30 in od 14. do 15.30.”

Škofjo Loko pa naj bi razbremenil avto-
mobilske pločevine tudi cenejši in pogo-
stejši javni avtobusni prevoz, ki ste ga uve-
dli aprila letos. Kako učinkuje?

”Perečo problematiko mirujočega prometa
lahko zmanjša tudi večja uporaba avtobus-
nega prevoza. Uporaba le-tega se opazno
povečuje. Po tripartitni pogodbi, sklenjeni
med občino, DRSC in Alpetourom, je javni
prevoz suvbencioniran, kakšni so celostni
učinki tega ukrepa, pa bomo lažje ocenili po
letu dni.”

Morda pred začetkom novega šolskega
leta še nekaj besed o tem, kako bo poskrb-
ljeno za varnost otrok.

”Občinski svet za preventivo in varnost v
cestnem prometu, ki ga vodim, namerava z
učinkovitimi preventivnimi dejavnostmi po-
skrbeti za ustrezno vzgojo udeležencev v
cestnem prometu. V tem okviru bo delovala
tudi tehnična komisija, ki bo preverjala var-
nost cestne infrastrukture. Za začetek šolske-
ga leta pa načrtujemo tradicionalno akcijo z
opozarjanjem udeležencev, da v promet vsto-
pajo najmlajši, prvošolci, ki so deležni po-
sebnega varovanja. Pretehtali bomo načrte
šolskih poti, šolske prevoze, se sestali s star-
ši in učitelji, poskrbeli za izdajo preventivnih
gradiv, delili rumene rutice in odsevna telesa,
poskrbeli za organizacijo in varovanje otrok
na najbolj izpostavljenih prometnih točkah,
urejali mirujoči promet v okolici šol in vrtcev
... Za starše pa ne bo odveč nasvet, naj prvo-
šolce pripravijo na kasnejšo samostojno so-
delovanje v prometu. V prvem razredu jih še
spremljajo v šolo, pozneje pa bodo prihajali
sami, zato naj ga na način, na kakršnega bo
prihajal v šolo, pripravijo že sedaj, najbolje
peš in ne z avtom.” Danica Zavrl Žlebir

Od septembra naprej pri javnem av-
tobusnem prometu uvajajo 12-mesečno
vozovnico, ki bo stala 120 evrov. Njena
prednost je po besedah Miloša Bajta 
z občinskega oddelka za prometno 
infrastrukturo ta, da je prenosljiva in
jo lahko uporablja vsa družina. Javni
prevoz pa je od letošnjega aprila ce-
nejši (cena mesečne vozovnice je 15
evrov in je v primerjavi s ceno pred
letošnjim aprilom skoraj razpolov-
ljena), avtobusi pa vozijo v pogostejših,
15-minutnih intervalih.

Robert Strah 
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Škofja Loka - Od 1. avgusta naprej velja
nov parkirni režim pred škofjeloškim zdrav-
stvenim domom, kjer je parkiranje odslej
plačljivo, razen za prvi dve uri parkiranja. ”S
tem smo želeli doseči, da bi bilo parkirišče
pred zdravstvenim domom v prvi vrsti name-
njeno pacientom, ki naj bi v dveh urah opra-
vili pri zdravniku. Postavljena sta dva parkir-
na avtomata, kjer obiskovalci dobijo parkirni
listek in ga pustijo za vetrobranskim steklom
avtomobila. Za vse tiste, ki bodo parkirali
dlje kot dve uri, pa je parkiranje plačljivo. Z
novim parkirnim režimom želimo prvenstve-
no zagotoviti možnost parkiranja za obisko-
valce zdravstvenega doma, za ostale pa dose-
či hitrejšo izmenjavo parkiranih avtomobi-
lov,” je o novem režimu parkiranja povedal
Miloš Bajt, vodja občinskega oddelka za
prometno infrastrukturo.

Dodaja še, da niso želeli postavljati zapor-
nic, ker gre za dražjo izvedbo, po drugi stra-
ni pa ne želijo zapirati intervencijskih poti za
reševalna vozila. Nadzor nad parkiranjem,
katerega čas je mogoče dokazati s parkirnim

listkom (treba ga je vzeti v vsakem primeru),
izvaja medobčinska redarska služba. Ta prvi
mesec, odkar je v veljavi nov parkirni režim,
še ni zelo stroga. Ko pa bodo nameščene ob-
vestilne table in ne bo več mogoč izgovor, da
ljudje ne vedo za novost, se bo tudi to spre-
menilo. Dosledneje pa bodo redarji sankcio-
nirali tiste, ki bodo ob Stari cesti parkirali na

pločnikih, saj tu poteka varna šolska pot in
mora občina zagotoviti varnost otrokom. 

Podoben parkirni režim že nekaj časa velja
pred upravno enoto na Poljanski cesti. Razli-
ka je v krajšem začetnem času brezplačnega
parkiranja, pri zdravstvenem domu pa bodo
iz režima izvzeli sobote.

Danica Zavrl Žlebir, foto: Tina Dokl

Parkiranje prvi dve uri brezplačno
Parkiranje pred zdravstvenim domom je dve uri brezplačno, nato se za vsake pol ure plača pol evra.

Škofja Loka - Sredi tega meseca so iz Direkcije Republike
Slovenije za ceste sporočili, da bodo nadaljevali z izgradnjo pol-
janske obvoznice, saj so po sicer težavnem pridobivanju zemljišč us-
peli z razlastitvenim postopkom in dobili gradbeno dovoljenje tudi

za tretjo podetapo prve faze, kar pomeni, da bi se lahko začela tudi
gradnja predvidenega krožišča na Suhi. Dela pa so se zgolj začela,
saj so člani civilne iniciative s protestom, med katerim je posre-
dovala celo policija, zaustavili gradbenike. 

Kot je povedala predsednica civilne iniciative Zala Kemperle, ra-
zlaščenci še niso dobili plačila za zemljišča, prav tako pa jih pred za-
četkom del niso obvestili, da bi travnike pred gradnjo vsaj pokosili.
”Ne nasprotujemo obvoznici, treba pa bi bilo narediti nekaj koristnih
popravkov, ogromno krožišče pa nadomestiti s križiščem. Mislimo,
da za spremembe še ni prepozno,” je dejal član iniciativnega odbo-
ra Janez Radelj in napovedal, da bodo zahtevali izredno sejo
občinskega sveta.

Tudi na škofjeloški občini skrbno spremljajo dogodke na trasi pol-
janske obvoznice, kot je povedal župan Miha Ješe, pa so težave
gradbincev vplivale, da dela potekajo počasneje, kot so načrtovana.
”Gradbena dela trenutno potekajo v predoru, kjer je dolžina izkopa
okoli 330 metrov, dolžina izkopanega rova pa trenutno znaša okoli
150 metrov. Glede na težave gradbincev se sicer kažejo določene
zamude napredovanja del, vendar končni rok dokončanja, to je av-
gust 2013, zaenkrat ni ogrožen,” je pojasnil župan Ješe in povedal,
da trenutno gradijo tudi most prek Hrastnice. Kot je dodal, vodstvo
občine Škofja Loka še vedno meni, da predlagana rešitev ni najus-
treznejša ureditev prometa na trasi obvoznice na Suhi, vendar pa se
hkrati zaveda pomembnosti celotnega projekta in dejstva, da je
vsakršna zamuda v škodo velikemu številu prebivalcev Škofje Loke
in Poljanske doline. Pojasnil je tudi, da skušajo najti rešitev, ki bi
bila sprejemljiva za krajane, hkrati pa ne bi pomenila časovne za-
mude pri projektu, vrednem 43 milijonov evrov, ki ga sofinancira
Evropski sklad za regionalni razvoj. Vilma Stanovnik

Težave na poljanski obvoznici
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Odslej morate plačati, če pri zdravstvenem domu v Škofji Loki parkirate dlje kot dve uri.

Konec minulega tedna so iz direkcije RS za ceste sporočili,
da so prisiljeni od izvajalca zahtevati, naj ukrene vse potreb-
no, da se nepooblaščenim osebam prepreči dostop do grad-
bišča, v izognitev morebitnim konfliktom pa datuma nadal-
jevanja del ne bodo sporočili. 

V petek so izvajalci na sporni del odseka ceste na Suhi znova pripeljali stroje.
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Trata - Na sumljive izpuste iz tovarniškega
dimnika so ljudje, ki živijo na Trati ali v bliž-
njih vaseh, opozarjali že v preteklosti, pritož-
be smo že v prejšnjem mandatu slišali tudi od
občinskih svetnikov v Škofji Loki. Ti so opo-
zarjali na nenadzorovane izpuste zlasti v noč-
nem času in ob koncih tedna. Julija letos pa
smo v uredništvo prejeli več klicev občanov,
da se iz tovarne Knauf širita dim in smrad, o
čemer so obveščali inšpekcijske službe, obči-
no, ob koncih tedna tudi policijo, povedali pa
so nam tudi, da so se obračali neposredno na
tovarno, ki ima za okoljske probleme bojda
posebno delovno mesto. Ljudje v okolici se
bojijo, da so v izpustih iz dimnika nevarne
snovi, ki lahko ogrozijo njihovo zdravje.
Ljudski glas govori tudi o več primerih raka
pri ljudeh, ki živijo v vplivnem območju to-
varne. Ali nas načrtno zastrupljajo, se jezijo
ljudje in se pritožujejo nad institucijami 
pravne države, ki jih ne zaščiti pred domnev-
nim onesnaževalcem. Na vse svoje pritožbe
so namreč ljudje dobivali odgovore, da je vse
v redu, da so izpusti v okolje v mejah nor-
malnega, da v tovarni ne izklapljajo čistilnih
naprav, kakor jim očitajo in naj se občani o
tem sami pridejo prepričat v tovarno. Občani,
ki se ne želijo izpostavljati, se povabilom

niso odzvali, je pa šel na obisk v Knauf ob-
činski svetnik Anton Peršin. Kot je dejal po
obisku, so tudi njemu zagotovili, da izpusti
ne presegajo dovoljenega. Napotili so ga na
spletno stran Agencije RS za okolje, kamor
so dolžni ves čas pošiljati meritve. 

Po pojasnila smo se obrnili na vodstvo to-
varne in inšpekcijske službe. 

Saša Bavec, direktor podjetja Knauf Insu-
lation, zagotavlja, da tovarna obratuje v skla-
du z okoljevarstvenim dovoljenjem in da či-
stilne naprave, kadar poteka proizvodnja iz-
delkov iz kamene volne, stalno obratujejo.
Ob vseh obiskih inšpektorjev, tudi nenapove-

danih, po njegovih besedah ni bilo ugotovlje-
nih nepravilnosti. Da ljudje vidijo moder
dim, pa naj bi bil kriv lom svetlobe. Helena
Lovše Vrhovec, tiskovna predstavnica in-
špektorata za okolje, nam je odgovorila, da
ima Knauf Insulation za obratovanje naprave
izdano okoljevarstveno dovoljenje, v okviru
katerega izvaja obratovalni monitoring emisij
snovi v zrak. ”Vidnih sprememb ob izpustih
ni bilo opaziti, prav tako ne smradu, pregle-
dane so bile tudi količine vnesenih snovi v
obratovalne procese in obratovanje sežigal-
nih in čistilnih naprav. Količine teh snovi na
dan prijav niso bistveno odstopale od količin,
ki so bile vnesene na dan izvajanja obratoval-
nega monitoringa emisij snovi v zrak. Seži-
galne naprave so na dneve prijav obratovale,”
zatrjujejo tudi na inšpektoratu za okolje.
Kako pa so na negodovanje občanov reagira-
li na občini? ”Takoj smo sporočili redarjem,
da so odšli na ogled, a so vsakokrat ugotovi-
li, da ni bilo nič narobe. Vendar to ni pravil-
na reakcija. Pač pa se bo v prihodnje občin-
ski oddelek za okolje in prostor bolj posvetil
področju varovanja okolja, in sicer bo ena od
nalog tudi namestitev merilca ustreznosti
zraka,” je o tem dejal župan Miha Ješe.
Danica Zavrl Žlebir, foto: Gorazd Kavčič

Dim in smrad iz Knaufovega dimnika
Julija smo dobili več klicev občanov, ki se hudujejo nad močnim dimljenjem iz tovarne Knauf 

Insulation. Inšpektorji pri vseh dosedanjih nadzorih niso ugotovili nobenih odstopanj.

Godešič - Prostovoljno gasilsko društvo Godešič letos praznuje
sto let delovanja. Osrednji dogodek ob jubileju so pripravili 30. ju-
lija. Prireditev se je začela s srečanjem veteranov Gasilske zveze
Škofja Loka, predvidena gasilska parada je zaradi dežja odpadla,
so pa pod šotorom izpeljali krajšo slovesnost in veselico. Zbrane
gasilce iz domačega in številnih drugih društev ter vse obiskoval-
ce so nagovorili Simon Starman, predsednik PGD Godešič, Miha
Ješe, župan Občine Škofja Loka, in Andrej Ambrožič, predsednik
Gasilske zveze Škofja Loka.

”Ustanovni zbor PGD Godešič je bil 2. aprila 1911. Naše društvo
je bilo ustanovljeno kot deseto po vrsti na območju današnje GZ
Škofja Loka. Društvo je najprej kupilo nekaj opreme, 6. avgusta
istega leta pa je bila slovesna blagoslovitev prve ročne brizgalne.
Kmalu po ustanovitvi društva je bil sprejet sklep o gradnji gasil-
skega doma, ki je bil končan po prvi svetovni vojni,” je začetke
PGD Godešič predstavil predsednik Simon Starman. ”Jubilej je
priložnost za predstavitev dosežkov preteklega stoletja kot tudi za
razmislek, cilj in poslanstvo v prihodnosti. Spremembe so postale
stalnica. To lahko opazimo predvsem na področju vseh zahtevnej-
ših intervencij, ki so v stotih letih dobile povsem nove razsežnosti.
Vaša dejavnost vključuje nenehno izobraževanje in strokovno
usposabljanje, napredek in tehnološki razvoj v vseh segmentih
družbenega življenja,” pa je v svojem govoru poudaril Andrej
Ambrožič, predsednik Gasilske zveze Škofja Loka.

V PGD Godešič, ki šteje 163 članov, od tega okrog 25 operativnih
gasilcev, bodo ob stoletnici dobili novo vozilo, ki bo zamenjalo se-
danjega, letnik 1988. ”Proizvajalec nadgradnje gasilskih vozil nam
je obljubil, da bo novo vozilo v garaži našega gasilskega doma jese-
ni. Gre za kombinirano vozilo GVV-1 za sedemčlansko posadko, z
visokotlačno črpalko, rezervoarjem za vodo in vso dodatno opre-
mo,” je pojasnil Starman in razkril še veliko željo za prihodnost:
gradnja novega gasilskega doma. Maja Bertoncelj

Godeški gasilci praznovali stoletnico

Julija se je iz Knaufovega dimnika na Trati pogosto
sumljivo kadilo.

Godeški gasilci z županom in predsednikom GZ Škofja Loka ob praznovanju
stoletnice društva
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Gorenja vas - Na občini so v tem in pre-
teklem mesecu izpeljali vrsto javnih razpi-
sov za izvedbo različnih investicij. Katere
so in bodo v kratkem začeli in kdaj bodo
zaključene, smo najprej vprašali župana
Milana Čadeža:

”Gradnja vodovodnega sistema Podvrh-Za-
preval se je začela sredi avgusta. Letos mora
izvajalec zgraditi zajetje in črpališče Bohin-
čev mlin, cevno povezavo med zajetjem in
črpališčem ter vodni zbiralnik Podvrh, kapa-
citete sto kubičnih metrov, druga dela se
bodo izvajala v letu 2012. V celoti projekt
obsega izgradnjo zajetja in črpališča Bohin-
čev mlin, vodni zbiralnik Podvrh in 4,3 kilo-
metra cevovoda. Prejšnji teden sem podpisal
pogodbo tudi za gradnjo kanalizacije v Javor-
jah, že ta teden sledi začetek gradnje. Projekt
obsega gradnjo kanalizacije in čistilne napra-
ve Četena Ravan, kanalizacijskega sistema
Murave-Javorje-Dolenčice, čistilne naprave
Dolenčice in dveh črpališč v Muravah in Ja-
vorjah, kar predstavlja prvo fazo, ki jo delno
financira Evropska unija iz Evropskega skla-
da za regionalni razvoj. Drugo fazo projekta
predstavlja ureditev lokalne ceste, ki poteka
skozi naselje Javorje in Murave, ureditev me-
teorne kanalizacije, pločnika, javne razsvet-
ljave in utrditev brežine, ki na nekaterih delih
plazi. Za Čistilno napravo Gorenja vas je v
teku postopek izbire najugodnejšega ponud-
nika. Pričakujemo, da bo izvajalec izbran do
konca septembra.”

V teh dneh se zaključuje tudi rok za do-
končanje igrišča na Sovodnju.

”Gradbena dela na igrišču se prevešajo v
zaključno fazo, trenutno potekajo dela na sa-
naciji usada oziroma opornega zidu nad otro-
škim igriščem, nadaljujejo se zaključna grad-
bena dela na objektu, kjer bodo sanitarije in
slačilnica, zunanje igrišče je praktično pri-
pravljeno za asfaltiranje, nadaljujejo se dela
na zunanji ureditvi. Glede na to, da je bila na-
rejena zahtevna sanacija plazenja zemljine in
usada, ki je ogrožal lokalno cesto Sovodenj-
Nova Oselica, se je zaključek del zamaknil v
drugo polovico septembra, takrat je predvi-
den tudi tehnični pregled in postopek za pri-
dobitev uporabnega dovoljenja. Ob tej prilož-
nosti se zahvaljujem vsem neposredno priza-
detim krajanom, sosedom, zakoncema Šega
in Podružnični šoli Sovodenj za razumevanje
in potrpljenje. Sedaj že vidimo, da se investi-
cija uspešno po zahtevnem začetku le pribli-
žuje zaključku.”

Večjih investicij v šole letos ni bilo?
”V Osnovni šoli Ivana Tavčarja v Gorenji

vasi smo zaradi dotrajanosti zamenjali tretji-
no strehe, drugi dve tretjini bomo v prihod-
njih dveh letih. Projekt Obnovljivi viri v Alp-
skem prostoru (Reaal), ki bo energetsko izpo-
polnil Osnovno šolo Poljane, pa se še ni za-
čel izvajati, saj je razpisna dokumentacija na
pregledu v Švici. Švicarji bodo ta projekt
tudi sofinancirali. Naj ob temu še povem, da
bom tudi letos prišel pozdravit vse prvošol-
čke in njihove starše v občini ob začetku šol-
skega leta ...”

Ali bo v novem šolskem letu ostal kak
malček pred vrati vrtca?

”Na redni čakalni vrsti s 1. septembrom
ostaja pet otrok, ki sicer izpolnjujejo starost-
ni pogoj. Že sedaj razmišljamo o možnostih
za zagotovitev varstva otrok, ki bodo starost-
ni pogoj za vpis v vrtec izpolnili do konca le-
tošnjega leta ali v začetku naslednjega. Gle-
de na potrebe bomo morali odpreti še en od-
delek.”

Zakaj se zatika pri priključkih na širo-
kopasovno omrežje v sklopu evropskega
projekta na belih lisah?

”Izvedba hišnih priključkov je v celoti za-
deva upravljavca omrežja, t. j. podjetja Tritel,
in posameznega naročnika hišnega priključ-
ka. Med njima se sklene pogodba o gradnji,
kjer so določene obveznosti posamezne po-
godbene stranke. Prioriteta gradnje po posa-
meznih naseljih je tako po informacijah
upravljavca odvisna tudi od deleža števila po-

godb v posameznem naselju. Ne glede na
omenjeno, pa Občina zbira informacije, po-
sreduje in tudi redno komunicira z upravljav-
cem z namenom pospešitve celotnega po-
stopka gradnje hišnih priključkov z name-
nom, da medsebojne pogodbe med uprav-
ljavcem in posameznimi naročniki hišnega
priključka ne bi bile kršene.”

Gradnja Neškove brvi v Gorenji vasi je
zaključena. Jo lahko pešci že uporabljajo?

”Seveda, brv je odprta za pešce, čeprav jo
bomo uradno odprli novembra ob občinskem
prazniku. V zadnjih tednih je bilo veliko
vprašanj na račun žlebov in snegolovov na
brvi. Naj pojasnim, da smo sredstva pridobi-
li iz naslova evropskega projekta Slowtou-
rism, ki podpira projekte z lepim pogledom
po rekah in opazovanje narave. Ker pa ni na-
menjena samo za prehod, ampak tudi za opa-
zovanje, zadrževanje ali pogovor na njej (tudi
v deževnem vremenu), ima tudi to opremo,
ki jo je predvidel že projektant in smo bili s
takim projektom uspešni na evropskem raz-
pisu. Ni dolgo nazaj, ko tudi hiše niso imele
snegolovov, samo predstavljajmo si, da ob
veliki količini južnega snega zdrsi sneg v
vodo samo z ene strani strehe ... Vsekakor 
je boljša in cenejša preventiva. Na tak način
želimo podaljšati življenjsko dobo brvi. 
Menim, da je projektna rešitev odlična, se
lepo sklada z okoljem in spominja, kako so
gradili naši predniki. Trenutno je to peti 
pokriti most v Poljanski dolini.” 

Boštjan Bogataj, foto: Denis Bozovičar

Milan Čadež, župan občine Gorenja vas - Poljane

Velika dela pod Starim vrhom
V vaseh pod Starim vrhom so gradbeniki začeli graditi vodovod, kanalizacijo in čistilno

napravo. Ob začetku šolskega leta prostor za vse malčke v vrtcu.

Gradnji vodovoda Podvrh-Zapreval se bo kmalu pridružila gradnja kanalizacije in čistilne naprave v Javorjah.

Milan Čadež
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Hotavlje - Tokratni praznik je bil nekaj
posebnega. Najprej so domačini z veseloi-
gro razveselili več kot tisoč petsto gledalcev
z igro Semanji dan ali Hotavelci v nebesih.
Tako kot ponavadi so igrali v domačem,
poljanskem narečju in se spomnili svojih
dragih, a žal že preminulih vaščanov. 

”Radi se jih spominjamo in radi jih imamo.
Vemo, da nas spremljajo od zgoraj, kako se
pripravljamo na praznik, in prav nič dobro se
ne počutijo, saj bi bili rajši z nami. Ob takšni
ali drugačni pijači,” je povedal scenarist in
režiser igre Roman Demšar. Letos so obudili
spomin na Šubcovega Janeza, Maticovga
Korlna, Slajkorjevega Poldeta, Podobarjeve-
ga Toneta in druge, skupaj pa povedali glav-
no sporočilo: ”Pravi Hotaveljc mora biti za
semanji dan, največji praznik vasi, doma.” 

Rezultati druženja vaščanov niso le zabava,
ampak tudi novosti. Letos so s pomočjo ob-
činskega denarja in Heliosovega sklada za
ohranjanje čistih slovenskih voda obnovili
vodnjak oziroma vaško štirno na vitel, ki so
jo vaščani na zgornjih Hotavljah uporabljali
vsaj tristo let, z izgradnjo vodovoda pred pol
stoletja pa je izgubila pomen. Koordinatorica
obnove Alenka Pivk je povedala, da so vse
potrebne podatke za postavitev avtentične re-

plike vodnjaka začeli zbirati od lanske jeseni,
dva meseca pa so domači mojstri potrebovali
za izdelavo vodnjaka na tradicionalen način. 

”Največ težav so imeli mojstri pri izdelavi
kolesa, ki je iz treh ukrivljenih lesenih delov.
Tudi ves nadzemni del je lesen, le kritina je
slamnata,” je povedala Pivkova. Ker mojstrov
za prekrivanje s slamo na Poljanskem ni več,
so ga ‘uvozili’ iz Prekmurja. Vaščanom je za
novo pridobitev in skrbno urejanje kraja in ne-

govanje tradicije čestital domači župan Milan
Čadež, nad nekoliko posebnim vodnjakom pa
sta bila navdušena tudi Andreja Roš, vodja pro-
jektov pri Heliosu, in Mitja Bricelj iz okoljske-
ga ministrstva. Blagoslovil ga je novi župnik
Gregor Luštrek, v blagoslovu pa povedal, da
voda združuje: ”Kljub temu da ta vodnjak
nima enake funkcije kot nekoč, pa naj združu-
je in vabi tudi v prihodnosti.”

Boštjan Bogataj, foto: Denis Bozovičar

Navdušili tisoč petsto gledalcev
Hotaveljčani se že štirideset let na semanji dan, ko praznuje njihov zavetnik sv. Lovrenc, zberejo na

vaškem druženju. Zadnja leta ob veseloigri, letos tudi ob obnovljenem vodnjaku.

Igro Hotaveljci v nebesih so gledalci navdušeno sprejeli. 

Hotavlje - ”Ko mi je uspelo napisa-
ti in oddati med bralce prvo knjigo,
sem bila sama pri sebi prepričana, da
je to moje življenjsko delo. Pri drugi
sem bila vesela, da sem iztrgala po-
zabi izbor svojih zgodbic, dvainpet-
desetih, napisanih v zadnji tretjini
dvajsetega stoletja, saj so bile pri
bralcih sprejete z zanimanjem in
odobravanjem. Sedaj pa je pred izi-
dom tretja, Mladost na preizkušnji,”
ob izidu tretje knjige pravi vsestran-
ska umetnica (večkrat jo opazimo
tudi na prireditvah) Minka Likar.

Povest Mladost na preizkušnji se
večinoma dogaja v Poljanski dolini,
čeprav so kraji izmišljeni, vendar bodo domači bralci prepoznali pi-
sateljičin poljanski stil pripovedovanja, ki se od knjižnega loči po za-
menjanem vrstnem redu besed v stavkih in je mehak, logičen, skoraj
pojoč in zato prijeten ter lahko razumljiv. Glavno dogajanje je po-
stavljeno v odmaknjeno hribovsko vas, v tipično kmečko družino
Krajnc, kjer vlada ustaljen hišni red vse do tedaj, ko se gospodinja
Elca, že v abrahamovih letih, ne odloči, da bo šla v službo v odda-
ljeno mesto. To pri otrocih in možu, ki je prepričan, da bo zato kme-

tijo vzel hudič, povzroči zmedo. Hči Justina zaključuje osemletko in
mora takoj prevzeti gospodinjstvo, kar ji povzroči obilo težav, hkra-
ti doživlja doživi prvo ‘popolno’ ljubezen, ki ji sledi prvo ‘popolno’
razočaranje. 

”Pripovedujem o pripetljajih znotraj družine, o medsebojnih odno-
sih, kmečkih opravilih in vaškemu dogajanju. V ospredju so razmiš-
ljanja in občutki glavnih oseb,” pojasnjuje Likarjeva in dodaja, da bo
za bralce zanimivo tudi spoznanje, koliko se je v zadnjih petdesetih
letih spremenilo življenje na vasi, kmetovanje in razmišljanja, še po-
sebej pa moralni pogledi v odnosih med spoloma. V drugem delu
knjige je objavljena tudi novela Prikrita resnica, ki jo je Minka Li-
kar v obliki podlistka pred tremi desetletji že objavila v Kmečkem
glasu. Takrat so pri tisku zamenjali vrstni red strani in odlomkov, to-
krat novelo, ki se dogaja na Hotavljah in je takrat pritegnila veliko
pozornosti, objavlja tako, kot je pravilno. 

Knjiga bo izšla že čez nekaj dni in jo bo mogoče dobiti v lokalnih
trgovinah, prva uradna predstavitev pa bo 16. septembra v Javorjah,
v podružnični šoli. Skupaj z Likarjevo bo knjigo predstavila tudi
Neža Maurer, ki je v uvodni besedi med drugim zapisala: ”Knjiga
ni pristranska do žensk, četudi je res, da v primerjavi s fanti odra-
ščajoča dekleta ostajajo s svojim delom, dvomi in nemočjo čisto
sama ...” Nova predstavitev bo 29. septembra ob 19. uri v Miheliče-
vi galeriji, oktobra pa še v Marinkini knjižnici, v Društvu upokojen-
cev Škofja Loka. Boštjan Bogataj, foto: Denis Bozovičar

Tretjič o tipični poljanski družini

Minka Likar  
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Pri koncu je tudi gradnja prve faze obnove
podružnične šole v Dražgošah, vendar 1. sep-
tembra pouk v novih prostorih še ne bo mo-
goč. Župan občine Železniki Mihael Prevc o
tem pravi: ”Pri celoviti obnovi podružnične
šole v Dražgošah, ki jo nameravamo izvesti v
treh fazah in treh letih, se izvaja prva faza, ki
zajema statično ojačitev stavbe, nadzidavo
šole in zgraditev klasične dvokapne strehe, ki
bo nadomestila sedanjo ravno streho, ki je do-
slej ves čas zamakala. Pravočasno smo izpe-
ljali vse potrebne postopke in izbrali za izva-
jalca gradbeno podjetje GIP Gradbinec. 21.
junija je bil začetek del, rok za dokončanje pa
30. avgust. Žal so se pri izvajalcu del začele
težave z dobavo materialov in zagotovitev 
delavcev, zato so se dela močno zavlekla. Z
velikim angažiranjem občine so bile težave
izvajalca rešene, tako da so dela normalno
stekla in naj bi se zaključila do srede oktobra.
To pa seveda pomeni, da 1. septembra učenci
podružnične šole Dražgoše v teh prostorih ne
bodo mogli začeti pouka, zato smo bili prisi-
ljeni iskati nadomestno lokacijo.”

Kje se bo za dražgoške otroke začelo le-
tošnje šolsko leto?

”Zaenkrat kaže, da bo to v veroučnih učil-
nicah župnijske cerkve v Dražgošah. Ta ima
dve učilnici, kolikor jih potrebuje tudi šola za
dva kombinirana oddelka, v katerih bo v tem
šolskem letu devetnajst otrok. V teh dneh
smo se na sestanku z ravnateljem matične
šole, starši in župnijskim upraviteljem dogo-
vorili o tej možnosti. Pouk bo na začasni lo-
kaciji potekal največ do srede oktobra, do te-
daj pa mora po terminskem planu izvajalec
del zaključiti gradbena dela.” 

Ste imeli podobne težave tudi pri gradnji
prizidka k vrtcu?

”Gradnja prizidka k vrtcu v Železnikih pa
poteka povsem normalno in trenutno se dela
že zaključujejo. Lahko rečem, da smo se pra-
vilno odločili o gradnji prizidka, ki se lepo
vključuje v že obstoječi objekt. S prizidkom
pridobivamo dva oddelka za otroke prve sta-
rostne skupine in prepričan sem, da bodo tega
objekta najbolj veseli starši, ki bodo v začetku
novembra svoje malčke lahko pripeljali v nove
prostore. Objekt bo sicer zgrajen že prej, a bo
v nadaljevanju potrebno pridobiti še uporabno
dovoljenje. Izvajalec del je Gradbeno podjetje
Tržič, s katerim smo zelo zadovoljni.”

Kako pa je z dograditvijo največjega
projekta, čistilne naprave v Dolenji vasi?

”Čistilna naprava v Dolenji vasi je pika na i
projektu kanalizacije Selca-Dolenja vas, za-
četega leta 2001. Projekt je bil v celoti vreden
nekaj manj kot 3 milijone evrov, zanj smo do-
bili tudi evropska sredstva. Na čistilno napra-
vo bomo priključili 250 objektov, kar pome-
ni nekaj več kot tisoč prebivalcev. Lahko re-
čem, da je to eden največjih projektov v ob-
čin v smislu varovanja okolja. S priključki
objektov na javni kanalizacijski sistem bomo
začeli septembra.”

Konec poletja je bil tudi rok za ureditev
trga pred plavžem. Gredo tudi ta dela že h
koncu?

”Trg ravno sedaj dobiva končno, lepo obli-
ko. Obnavljamo ga s sofinanciranjem iz ev-
ropskih virov. Tako kot pri gradnji vrtca smo
tudi tu zadovoljni z izvajalcem, podjetjem A-
git 2000 iz Lesc, ki sedaj opravlja še zadnja
gradbena dela.”

Kako daleč ste z izvedbo širokopasovne-
ga optičnega omrežja za vašo dolino?

”Zainteresirani operaterji so s Tritelom
podpisali pogodbe, in sicer Telekom in Amis,
ta dva nudita ponudbe svojih storitev odje-
malcem. Na osnovi podpisanih pogodb je
Tritel kot upravljavec širokopasovnega
omrežja dolžan zgraditi priključek. Po zad-

njih podatkih je v tem trenutku na območju
belih lis že zgrajenih okrog 120 priključkov,
kar pomeni, da bo prav kmalu izvedenih tudi
toliko priključkov.”

Manj zadovoljni pa ste verjetno glede ce-
ste v Sorico, ki je še vedno zaprta!

”Regionalno (državno) cesto v Sorico so
pred dnevi spet odprli za osebni promet. Žal
pa se bo promet še naprej odvijal po gradbiš-
ču, saj zaradi pomanjkanja denarja rekon-
strukcija ni zaključena. Res, da so dela na tri-
kilometrskem odseku zelo zahtevna, a to ne
more biti opravičilo, da se cesta gradi že toli-

ko let. Sicer pa bi več o usodi nadaljnje grad-
nje lahko povedali pri DRSC. Soričani zahte-
vajo, da občina z DRSC organizira sestanek, na
katerega pričakujejo informacijo iz prve roke. 

Bolj optimističen pa sem glede ceste v
Davčo, kjer DRSC zagotavlja, da se bo re-
konstrukcija ceste začela še to jesen. Po ne-
uradnih informacijah bo še ta teden na
DRSC potekalo odpiranje ponudb za obno-
vo davške ceste, kar pomeni, da bo kmalu
znan tudi izvajalec. Naj spomnim, da je 
zadnja ocenjena vrednost obnove 7 km ceste
okoli 18 milijonov evrov, iz Evropskega
sklada za regionalni razvoj pa naj bi država
prejela 85 odstotkov upravičenih stroškov
obnove davške ceste.”

Danica Zavrl Žlebir, foto: Tina Dokl

Mihael Prevc, župan občine Železniki

Najprej vrtec, nato trg 
in čistilna naprava

Zgodaj jeseni se v občini Železniki končuje več naložb: dograjen bo prizidek k vrtcu,
dokončana bo čistilna naprava, obnovljen trg pri plavžu.

S prizidkom k vrtcu bodo v Železnikih dobili dva nova oddelka za otroke prvega starostnega obdobja.

Mihael Prevc
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Trenutno dela na tej cesti še vedno poteka-
jo, gradbeni delavci urejajo oporne zidove,
nam je pred dnevi povedal župan občine Že-
lezniki Mihael Prevc, a se boji, da se bo grad-
nja zaradi pomanjkanja denarja v državnem
proračunu ustavila.

”Bojim se, da ceste v Sorico še nekaj časa
ne bo in se bodo prebivalci še naprej vozili
po gradbišču. Vemo, da je delo na tri kilome-
tre dolgem odseku zelo zahtevno, da to ne
more biti opravičilo, da se gradi že toliko let.
Soričani so neverjetno potrpežljivi, ko prena-
šajo takšno stanje in morajo voziti po obvo-
zu. Slednji je veliko breme, problematičen je
tudi zato, ker trpita vaški turizem in gostin-
ska dejavnost ter turizem na Soriški planini,”
je povedal župan.

Potrpežljivost pa Soričanom že popušča.
Od občine namreč zahtevajo, da organizira
sestanek z Direkcijo RS za ceste, ki je odgo-
vorna za obnovo ceste. ”Pričakujem, da bo
sestanek septembra. Povabili jih bomo v So-
rico, saj smo prebivalcem dolžni dati najbolj-
šo informacijo iz prve roke, kakšna bo usoda

te ceste,” je še dodal župan Prevc. Tudi mi
smo na direkcijo naslovili vprašanje, ali se bo
investicija v to cesto nadaljevala. Zaradi kleš-
čenja državnega proračuna je namreč precej

naložb v državne ceste vprašljivih. Ali je
med njimi tudi cesta v Sorico, pa nam do za-
ključka redakcije niso posredovali odgovora.
Danica Zavrl Žlebir, foto: Tina Dokl

Sorica: cesta z dolgo brado
Za cesto v Sorico smo že večkrat zapisali, da je državna cesta z najdaljšim stažem obnove,

a še vedno ni končana. Soričani zahtevajo sestanek z direkcijo za ceste.

Razstava z motivom čipke
Železniki - Vse poletje je bila na občini Železniki na ogled zani-

miva razstava z motivom čipke. Svoje izdelke je od začetka junija pa
vse do konca avgusta razstavljala Vlasta Mezek iz Škofje Loke.  

D. Ž., foto: Tina Dokl

Lepši trg pri plavžu
Železniki - V kratkem bodo v Železnikih končali gradbena dela pri

urejanju trga pred plavžem. Trg so tlakovali, naredili nov cestni
priključek na regionalno cesto, novo ulično opremo in komunalno
infrastrukturo z vodovodom in meteorno kanalizacijo. Pogodbena
vrednost naložbe znaša okoli 600 tisoč evrov, zanjo pa je občina
Železniki dobila tudi evropski denar. Tako urejen trg bo namenjen
prireditvam, koncertom, razstavam, na panojih pa bo v prihodnje
predstavljena dejavnost, ki so jo v preteklosti opravljali v Železnikih,

s čimer želijo kulturno in turistično oživiti mesto in dvigniti
kakovost življenja njegovih prebivalcev.  D. Ž., foto: Tina Dokl

Sadovi jeseni vabijo v Sorico
Tretji septembrski konec tedna Turistično društvo Sorica vabi na Sa-

dove jeseni. V petek, 16. septembra, bo ob 18. uri otroški živ žav, ob
10. uri pa bodo predvajali film Lucija, ki so ga leta 1966 posneli v So-
rici. Dan kasneje sledi pohod pod obronki Ratitovca: Sorica, Sp. in Zg.
Danje, Zabrdo, Torka, Podrošt in nazaj v Sorico. Ob 13. uri bo tržnica
pridelkov, ki so jih pridelali v hribovitih delih Selške doline, pozno po-
poldne sledi srečanje domačih pevcev in godcev, ob 20. uri pa še ve-
selica z Gorenjskim kvintetom. Nedelja je najbolj tradicionalen dan
prireditve: ob 14.30 bodo v Dvorani Ivana Groharja odprli razstavo del
domačih ustvarjalcev, ob 15. uri bodo prireditelji obiskovalce povabi-
li na voden ogled Sorice, pol ure kasneje pa se bo začela prireditev 
Sadovi jeseni z nastopom folkloristov, recitatorjev in pevcev. B. B.

Ali se bo investicija v cesto v Sorico nadaljevala,  je odvisno od rebalansa državnega proračuna.
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OSOVNIKAR ZOBOZDRAVNIKI
Frankovo naselje 87
4220 Škofja Loka
SLOVENIJA
Telefon +386 (0)4 50 22 500
E-mail info@osovnikar.com
www.osovnikar.com

ESTETSKO
ZOBOZDRAVSTVO
LASER
BELJENJE ZOB
IMPLANTOLOGIJA
ORALNA
KIRURGIJA
ZOBNI RENTGEN

ZAPOSLIMO ZOBOZDRAVSTVENO ASISTENTKO!
Pričakujemo:
-izkušnje z delom v zobni ordinaciji,
-prijaznost, urejenost in dinamičnost pri delu,
-pripravljenost za delo z ljudmi v nadstandardni zasebni ordinaciji.
Nudimo:
-zaposlitev za polni delovni čas za nedoločen čas s poskusno dobo (6 mesecev),
-stimulativno in dobro plačilo,
-delo v moderni zasebni kliniki,
-dinamično in mlado delovno ekipo. 
Prošnjo z življenjepisom in delovnimi izkušnjami nam pošljite na naš e-mail ali po pošti.

CEREC 3D-PROTETIKA

PREJ POTEM

inlay - onlay - prevleke - luske
Popolna protetična oskrba zob v času enega obiska

Za CEREC 3D-SISTEM smo se 
odločili, da lahko našim 
pacientom za ceno klasične 
protetike ponudimo najboljše 
in pri tem prihranimo njihov 
dragoceni čas!

Cerec 3D je sistem, ki z uporabo računalnika in visoko
kvalitetnih keramičnih materialov, omogoča 
kakovostno in estetsko protetično oskrbo zob zgolj v
času enega obiska pri zobozdravniku. Prednosti tega 
sistema so: hitrost izdelave, izredna natančnost,
vrhunska estetika in naraven izgled, izdelki brez kovine
z veliko trdnostjo in obstojnostjo, brez odtiskovanja in 
začasnih prevlek.
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Loški oder tudi v novi sezoni vabi v gledali-
ški abonma, ki je za razliko od siceršnjih
abonmajev, ki so uravnani predvsem na ko-
medije, tudi žanrsko bolj raznolik. Konec sep-
tembra ga bo odprla domača predstava Vraž-
ji fant z zahodne strani, s katero bo dvajset
let umetniškega ustvarjanja praznoval igralec
Iztok Drabik. Sledile bodo predstava Jaz vas
ljubim v izvedbi SLG Celje, SNG Drama
Ljubljana se predstavlja z igro Nežka se moži,
sledila pa bo še prva slovenska uprizoritev
igre November. Slovensko mladinsko gleda-
lišče bo letos na Loškem odru gostovalo z nji-
hovo uspešnico Pohujšanje v dolini šentflor-
janski. Vpis v abonma bo potekal 5. in 6. sep-
tembra za dosedanje abonente in 7. ter 8. sep-
tembra za nove abonente. Abonma ob ome-
njenih dneh lahko vpišete v pisarni gledališča
od 10. do 12. ure in od 14. do 18. ure.

Abonma, ki ga pripravljajo v dvorani na
Češnjici, ima naslov Smejmo se!, saj je pro-
gram naravnan predvsem na komedije. V
novi sezoni bo zdravje in dobro počutje zago-
tavljalo pet izdatnih odmerkov smeha. Iz

ljubljanske Drame prihajata dve predstavi,
romantična komedija Nežka se moži ter iz-
virna odrska priredba burleske Ko sem bil
mrtev. V najuspešnejši slovenski glasbeni
monokomediji Od tišine do glasbe bo občin-
stvo skozi glasbeno zgodovino mojstrsko po-
peljal dramski igralec, pianist in skladatelj
Jure Ivanušič, tragikomedija Prevara pa bo
postregla s še eno različico zgodbe o ljube-
zenskem trikotniku. Abonma zaokrožuje na-
peta in zabavna zgodba o treh prijateljicah
(Ana Marija Mitić, Martina Ipša, Tanja Koc-
man), ki se v iskanju samopotrditve odločijo
za sodelovanje v oddaji Slovenija ima talent.
Naslov: XXL Bejbe. Ob tem pa v KD Češ-
njica pripravljajo tudi Mlakarjevo Douhtar
pod mus v izvedbi PDG Nova Gorica. Vpis
abonmaja bo potekal v Restavraciji Lušina v
Železnikih, za lanske abonente 6. in 7. sep-
tembra od 12. do 14. in od 17. do 20. ure, novi
obiskovalci abonmajskih predstav pa so k
vpisu vabljeni 15. septembra ob istem času.
Druge informacije dobite na elektronskem
naslovu kdcesnjica@gmail.com. 

Kljub negotovim razmeram v državi in času
brezposelnosti in slabih plač, ko sredstva naj-
prej vzamejo kulturi, so po besedah Marka
Prosena iz KS Sv. Duh tudi letos pripravili
gledališki abonma, saj je ta pri njih že tradi-
cija. Za letošnji abonma so izbrali pet razno-
vrstnih predstav v abonmaju Komedija. Pred-
stava Čas za spremembo v izvedbi Teatra 55
je doslej imela že petsto ponovitev, ljubljan-
ska SNG Drama prihaja s komedijo Nežka se
moži z odlično igralsko zasedbo, produkcija
Prosport s komičnim muzikalom Ljubim te -
spremeni se, nasmejali se boste ob predstavi
Zbudi se Katka v izvedbi Šentjakobskega
gledališča, navdušil pa vas bo tudi Revizor iz
Prešernovega gledališče Kranj. V abonmaju
plus bo gostovalo še DPD Svoboda Žiri s ko-
medijo Dundo Maroje. Vpis dosedanjih
abonentov bo 7. septembra od 8. do 12. ure in
od 14. do 17. ure, ter 8. septembra od 8. do
12. ure v pisarni KS Sv. Duh. Vpis novih
abonentov bo 9. septembra od 8. do 12. ure.
Več o vsebini predstav in abonmaju je na
spletni strani KS www.sv-duh.si. Igor Kavčič

Teater seveda bo
Tudi v novi sezoni na Škofjeloškem pripravljajo gledališke abonmaje, na Loškem odru tradicionalno, 

pri Sv. Duhu prav tako, letos že tretjič tudi v Železnikih. 

za starejše
                      * ponedeljki *                   

risanje
likanje

tiskanje

za otroke
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tv

ar
ja
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ice od 4 do 14 let * sobote * 

041 868 828 Barbara

Vpis abonmaja bo potekal 
od 5. do 19. septembra pri blagajni Sokolskega doma,

od torka do petka od 17. do 19. ure ter  
ob sobotah od 10. do 12. ure.
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Izberi pravilno, 

zapleši v 

Plesni šoli ART

Informacije in prijave
www.plesniklub-art.com 

ali 041/244 244

Salsa, 
tor, 20. sep, ob 19.00

Hip hop za
mladino   

Orientalski ples

Intenzivni 
poročni tečaji

Družabni ples: 

Začetni tečaj, 
19. sep. ob 19.00

Začetni tečaj, 
25. sep. ob 20.30

Nadaljevalni tečaj, 
19. sep. ob 20.30

JEZIKOVNI TEČAJI

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

Angleščina   Nemščina   Italijanščina
Španščina   Francoščina   Portugalščina

Ruščina   Japonščina   Kitajščina
Poljščina   Hrvaščina   Slovenščina

TEČAJI ZA PROSTI ČAS
Mozaik   Klekljanje   Nakit    Keramika   

Slikanje  Retorika  Poslikava stekla, svile,...

Windows   Word   Excel   Power Point

MEKON LOKA D.O.O.
Podlubnik 253, 4220 Škofja Loka

tel.: 04 51 50 590
info@mekon-loka.si
www.mekon-loka.si

ZA:
učence
dijake

študente
odrasle

upokojence

KDAJ?
Pričetki od   

19.septembra
dalje.

Na voljo je 
več kot 150 

različnih 
terminov.

PONUDBA
Na voljo so začetni 

in nadaljevalni 
tečaji ( od 1. do 7. 

stopnje ), utrjevanje 
šolske snovi, 

priprava na maturo, 
individualni pouk, 

tečaji za zaključene 
skupine.
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V šolo

Junija je na škofjeloški gimnaziji maturiral z 32 točkami, julija pa
se je Klemen Kloboves udeležil srednjeevropske olimpijade na Polj-
skem, zatem pa še svetovne olimpijade v računalništvu na Tajskem. S
Poljskega se je vrnil s srebrnim priznanjem. ”Na dveh ločenih držav-
nih tekmovanjih so najboljši štirje izbrani za mednarodno olimpija-
do,” je povedal Klemen, ki se je nato pod vodstvom mentorja priprav-
ljal na mednarodni preizkušnji, šola mu je omogočila posebno izob-
raževanje, poleg tega pa je še sam vadil z nalogami, ki jih je našel na
spletu. Tekmovalo se je v programiranju, kar Klemen že pozna, saj
temu na računalniku nameni veliko svojega prostega časa, poleg tega
pa je delal programe tudi za nekatera podjetja. 

Klemen je vesel svojih dosežkov. Matura se mu ni zdela posebno
težka, le pri slovenščini, pravi, ni šlo najbolje. Računalniški olimpija-
di pa sta zanj predstavljali poseben izziv. ”Že prej sem se za hobi do-
sti ukvarjal s programiranjem, kljub vsemu pa sem bil presenečen, ker
sem bil izbran za mednarodni tekmovanji. Poleg običajnega znanja
računalniškega programiranja moraš biti dobro podkovan tudi v ma-
tematičnih algoritmih, tekmovanje ima svoje zakonitosti. Ko ti enkrat
razložijo koncept, pa vse skupaj lažje steče,” razloži Klemen, ki kljub
dosežkom ostaja skromen, češ fino je, ko dobiš mednarodno prizna-
nje.

Kakšno priporočilo je lahko tako priznanje, mu odpre vrata do štu-
dija, štipendije, v svet? Že doslej je imel Klemen kot nadarjen dijak
Zoisovo štipendijo. Za študij si je izbral interdisciplinarni študij ma-

tematike in računalništva (ki se najbolje ujema z njegovimi interesi),
kjer ni omejitev vpisa, tako da je sprejet brez težav. Morda pa mu
bodo dosežki odprli vrata, če bo želel iti delat v tujino, kakor se je to
zgodilo njegovemu prijatelju, ki je zaradi lanskega uspeha na olimpi-
jadi znanja letos poleti odšel na prakso v Kalifornijo!

Danica Zavrl Žlebir

Najljubše mu je računalništvo
Poleg tega, da je bil letos zlati maturant, se je Klemen Kloboves udeležil tudi dveh mednarodnih 

olimpijad znanja in se z ene vrnil s srebrnim priznanjem.
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Škofjeloški gimnazijci so bili na letošnjem spomladanskem roku ma-
ture zelo uspešni. Maturo je od 161 opravilo 158 dijakov ali 98,1 od-
stotka vseh, rezultate splošne mature pa bodo, razglasili 16. septem-
bra na prireditvi Slovo generacije 2011. Ta generacija se lahko pohva-
li s številnimi uspehi na tekmovanjih znanja, med njimi tudi na olim-
pijadah. V tem letu je štirinajst gimnazijcev zlatih maturantov, kar je
največ v zadnjih letih, trije dijaki pa so na olimpijadah znanja osvojili
priznanja. 
Prioritete prihajajočega šolskega leta v Gimnaziji Škofja Loka so zna-
ne: razvijati strategijo za uspešno učenje z rednim in vestnim delom,
rednim obiskovanjem pouka, rednim izpolnjevanjem domačih nalog,
z nadaljnjim razvijanjem digitalne pismenosti na vseh ravneh, izvaja-
njem pouka s pomočjo najsodobnejših informacijskih tehnologij in
tudi zavezo, da znanje (ponovno) postane vrednota. Na škofjeloški
Gimnaziji postopoma uvajajo tudi kriterije za ocenjevanje posamez-
nih znanj znotraj timskega, projektnega ali medpredmetnega dela. V
šoli poleg pouka poteka tudi bogat program dejavnosti, od pevskega
zbora, gledališke skupine, programa MEPI, strokovnih ekskurzij (Lon-
don, Pariz, Dunaj, Benetke), mednarodnih izmenjav z Danci, Italijani,
Nemci, Čehi, Avstrijci, Španci, prostovoljnim delom, naravoslovnimi
projektnimi dnevi, do športnih dni, ... Skupno več kot 40 izbirnih pro-
gramov dijakom daje možnost, da se ob rednem študiju izobrazijo

tudi na drugih področjih in pridobijo veščine, ki jim dajejo več mož-
nosti za uspešen zaključek srednješolskega izobraževanja.
Prva izmenjava bo že 9. septembra, ko se dijaki drugega letnika (evrop-
ski oddelek) odpravljajo v češki Tabor na Soukrome Gymnasium, sredi
septembra pa 12 dijakov na odpravo za zlato priznanje MEPI v Veliko Bri-
tanijo ter 20 dijakov - članov pevskega zbora na enotedensko izmenja-
vo v Roskilde na Dansko. Oktobra sledi enotedenska izmenjava s Špan-
ci - škofjeloški gimnazijci gredo v Alcala de Henares. Ob ostalih že uteče-
nih programih je novost prihajajočega šolskega leta ekskurzija klasične-
ga oddelka z naslovom Rimljani v slovenski in hrvaški Istri. 

V novo šolsko leto v Gimnaziji Škofja Loka vstopajo s progra-
mom za nadarjene dijake, s pomočjo katerega bodo še bolj
bdeli na gimnazijci, ki zmorejo več, in jih še bolj motivirali za
delo na višjem nivoju. V minulem šolskem letu je bilo več kot
dvajset dijakov državnih prvakov iz različnih znanj, med nji-
mi so se kar trije loški dijaki uvrstili na olimpijade znanja.

http://www.gimanzija-skofjaloka.si

Šola, ki spodbuja znanje in ustvarjalnost 
Gimnazija Škofja Loka v novo šolsko leto vstopa s prenovljenimi učnimi gimnazijskimi programi, 

pri katerih ohranjajo dobre prakse, projektno delo in medpredmetno povezovanje. 

Poljane nad Škofjo Loko - V minulem šol-
skem letu še četrtošolec, v novem pa že bruc
Tilen Potisk iz Poljan je bil sredi julija eden
od štirih odličnih tekmovalcev, ki je Sloveni-
jo zastopal na mednarodni olimpijadi iz ke-
mije. Je tudi državni srednješolski prvak iz
kemije, ob vrnitvi domov pa je sorodnikom
in prijateljem z nasmehom pokazal bronasto
medaljo. ”Na olimpijadah znanja deset od-
stotkov najboljših tekmovalcev dobi zlate
medalje, naslednjih dvajset odstotkov srebr-
ne, naslednjih trideset odstotkov bronaste,
ostali ostanejo brez. Letos je bilo treba za
bronasto medaljo zbrati okoli 60 odstotkov
vseh možnih točk, za srebrno okoli 75 odstot-
kov, za zlato pa kar okoli 90 odstotkov,” je
povedal Tilen, ki se je prvič udeležil kemij-
ske olimpijade, na kateri je skupaj nastopilo
blizu tristo tekmovalcev in tekmovalk iz kar
sedemdesetih držav sveta.

”Prvič sem se v slovensko ekipo skušal uvr-
stiti že lani, vendar sem imel še premalo iz-
kušenj, letos pa sem uspešno prestal vse tri
teoretične in en praktični test na Fakulteti za
kemijo. Seveda ne bi šlo brez podpore na do-

mači gimnaziji v Škofji Loki, kjer me je nav-
dušil in spodbujal profesor Janez Šušteršič,
naravoslovje pa me zanima že od malega,” je
povedal simpatični Tilen, ki se je odločil, da
bo raje kot kemijo študiral fiziko. 

”Kemija je bolj vezana na zunanje elektro-
ne, fizika pa zajema vse, saj si po končanem
študiju želim delati kot raziskovalec. Ali bo
to doma ali v tujini, še ne vem,” pravi Tilen
in dodaja, da ga družboslovni predmeti še
zdaleč ne zanimajo tako kot fizika in kemija,
zato je bil presenečen, da mu je uspelo posta-
ti celo zlati maturant. Hkrati je priznal, da so
bile priprave za uvrstitev v slovensko ekipo
in nato nastop na olimpijadi precej težje in
dolgotrajnejše kot učenje za maturo. Kot je
tudi povedal, se najbolj sprosti na kolesu, ve-
liko pa mu pomeni družba dekleta Jasmine in
prijateljev, ki so ga tudi najprej zasuli s čestit-
kami. Nanj so seveda ponosni domači, vesel
pa je bil tudi čestitk profesorjev z loške gim-
nazije Janeza Šušteršiča in Marka Špolada,
čestitko mu je poslal tudi predsednik držav-
nega zbora Pavel Gantar. 

Vilma Stanovnik

Za Tilna olimpijska medalja 
Bodoči fizik Tilen Potisk, ki je eden izmed zlatih maturantov na škofjeloški gimnaziji, je na mednarodni

kemijski olimpijadi v Turčiji osvojil bronasto medaljo.
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S kemijske olimpijade v Turčiji je Tilen Potisk 
prinesel bronasto medaljo.
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Tudi tik pred začetkom šolskega leta je
ob Šolskem centru Škofja Loka na Podnu
zelo živahno, saj zadnja dva meseca in-
tenzivno poteka gradnja Medpodjetni-
škega izobraževalnega centra. Ta, 3,1
milijona evrov vredna investicija v še
boljše pogoje praktičnega pouka in živa
vez med izobraževalno ustanovno in lo-
kalnim gospodarstvom bo sicer zaklju-
čena v letu 2013, že s tem šolskim letom
pa v center pridobivajo nove učne teh-
nologije.

V zadnjih letih so v Šolskem centru kupili
več CNC strojev za obdelovanje materialov
in tudi kakšnega robota lahko najdemo v
učilnicah, v novo šolsko leto pa dijaki, štu-
denti in učiteljski zbor, ki zna učiti mlade,
da z dobro popotnico znanja vstopajo v živ-
ljenje, vstopajo z novim laserskim strojem
za razrez in 58 novimi osebnimi računalniki. 

Več kot 120 let tradicije
Šolski center Škofja Loka, njihova tradicija

strokovnega izobraževanja na Škofjelo-
škem je dolga že več kot 120 let, združuje
šolanje od poklicnega do višješolskega pro-
grama na področju strojništva, lesarstva in
okoljevarstva. Šolski center danes obsega
Srednja šola za lesarstvo in Srednja šola
za strojništvo, v sklopu katere deluje tudi
Dijaški dom, Višja strokovna šola ter Med-
podjetniški izobraževalni center (MIC). V
centru izobražujejo za veliko paleto progra-

mov, pa naj gre za nižje poklicno, srednje
poklicno, srednje strokovno, poklicno-
tehniško ali višješolsko izobraževanje. Sred-
nja šola za strojništvo izobražuje v progra-
mih nižje in srednjega poklicnega, poklic-
no-tehniškega do srednje strokovnega izo-
braževanja: pomočnik v tehnoloških pro-
cesih, oblikovalec kovin - orodjar, inšta-
later strojnih instalacij, izdelovalec ko-
vinskih konstrukcij, avtoserviser, avto-
karoserist, strojni tehnik in avtoservisni
tehnik. Tudi Srednja šola za lesarstvo po-
nuja programe na vseh ravneh srednješol-
skega izobraževanja, torej od poklicev ob-
delovalec lesa, mizar, tapetnik, lesarski
tehnik do vse bolj popularnega okoljevar-
stvenega tehnika.

Nadgradnja v višješolskih 
programih

Velik poudarek v Šolskem centru Škofja
Loka namenjajo tudi izobraževanju odra-
slih (ob delu). Izobražujejo jih v skladu z na-
čeli sodobne andragoške prakse. Z vsakim,
ki ga zanima izobraževanje v njihovem cen-
tru, opravijo uvodni individualni razgovor
ter mu na podlagi njegovih želja in zmož-
nosti pripravijo načrt izobraževanja, pa naj
gre za splošno izobraževanje, prekvalifika-
cijo, dodatno izobraževanje ali usposablja-
nje. 

Višješolski program strojništva se je v
Škofji Loki že dodobra zasidral, medtem ko

v Šolskem centru oziroma Višji strokovni
šoli program lesarstva letos izvajajo drugič,
kar pomeni, da diplomantov s tega podro-
čja danes še ni. Ti programi omogočajo na-
daljnjo poglobitev znanja, tako mladim, ki
so komaj zaključili srednješolski program,
kot tudi že izkušenim delavcem, ki bi radi
oplemenitili svoja praktična z novimi teore-
tičnimi znanji. 

MIC do konca leta pod streho
Medpodjetniško izobraževalni center bo

sodoben objekt, ki bo dijakom in drugim
uporabnikom omogočil pridobitev obilo
praktičnega znanja na sodoben način. Pro-
jektanti so predvideli tudi, da lahko v učilni-
co zapeljejo tudi avtomobil in se tako, na
primer, bodoči avtomehaniki učijo na kon-
kretnem primeru, kako opraviti delo. Tako
bodo že v času šolanja pridobili veliko upo-
rabnega znanja, ki ga bodo s pridom upo-
rabljali že takoj po zaključku šolanja. 

Medpodjetniški izobraževalni center ali
krajše MIC pa je namenjen tudi drugim
uporabnikom, predvsem izobraževanju lo-
kalnih podjetnikov in delavcev v gospodar-
stvu, s tem pa se šola in gospodarstvo po-
vezujeta in hkrati spoznavata potrebe enih
in drugih - po kadrih, znanju in tehnologi-
jah. Gradnja teče po načrtih: do konca leta
bo objekt pod streho, čez leto dni gradnja
zaključena, v letu 2013 pa jo bodo lahko
opremljeno že uporabljali. 

Pridobivajo uporabna znanja
Šolski center Škofja Loka ponuja izobraževanje na srednješolski in višješolski ravni za 

strojniške, lesarske in okoljevarstvene poklice. Zaradi številnih tehnološko sodobnih naprav 
je ta center v vrhu slovenskega poklicnega izobraževanja. 

V Šolskem centru Škofja Loka vabijo
odrasle, ki jih zanima vpis v njihove izob-
raževalne programe, da jih obiščejo v
sredo, 7. septembra, ob 17. uri v pisarni
235 v II. nadstropju v centru na Podnu. 

Šolski center Škofja Loka, 

Podlubnik 1b, 

4220 Škofja Loka

Tel.: 506 23 00, fax: 506 23 18 

www.scsl.si



Škofja Loka - Društvo tabornikov Rod svobodnega Kamnitnika de-
luje že več kot petinpetdeset let. Je član Zveze tabornikov Slovenije in
del svetovnega skavtskega gibanja. ”Namen društva in s tem tudi na-
šega rodu je prispevati k skladnemu osebnemu razvoju mladih ljudi,
doseganju njihovih polnih telesnih, intelektualnih, socialnih, čustve-
nih in duhovnih sposobnosti. Z aktivnostmi, sestanki in akcijami se
trudimo mladim ponuditi kar najbolj celostno izobraževanje z uče-
njem skozi igro in delo. Spoštujemo naravo in taborniške zakone ter
verjamemo, da prave rezultate prinese le delo po načelu mladi za mla-
de,” je povedala Katarina Sekirnik, načelnica Rodu svobodnega
Kamnitnika. V okviru teh ciljev in skavtskih načel vsako leto organi-
zirajo taborjenja za osnovnošolce, ki so razdeljeni v skupine glede na
njihovo starost. Osnovnošolci, stari od šest do dvanajst let, so skupaj
s svojimi vodniki in drugim vodstvom taborili na Kolpi. ”Na taborje-
nju so najmlajši taborniki, medvedki in čebelice, utrdili svoja tabor-
niška znanja, kot so postavljanje ognja, šotora iz šotorskih kril, kuha-
nje golaža, veščine življenja v naravi, lova na lisico. Predvsem so se
vsak dan zabavali v reki Kolpi in preživeli prijetne dni. Starejši
osnovnošolci, stari med dvanajst in petnajst let, pa so deset dni preži-
veli v Globokem na Gorenjskem,” nadaljuje Sekirnikova. 

Letošnje poletje, med 29. avgustom in 3. septembrom, Rod svobod-
nega Kamnitnika pripravlja Teden taborništva v Škofji Loki. ”Od po-
nedeljka do srede bomo na Mestnem trgu v Škofji Loki ljudem delili
informacije v zvezi s taborniki. Postavili bomo pionirski objekt, izde-
lan iz sušic. Vrteli bomo film s prikazom naših dejavnosti. Seveda se
bomo tudi igrali in prikazali značilne taborniške igre. Otrokom bodo
na voljo najrazličnejše delavnice, tako ustvarjalne kot družabne. V če-
trtek in petek si bomo vzeli čas za predstavitev tabornikov po osnov-

nih šolah in vrtcih v Škofji Loki, in tako otrokom neposredno pred-
stavili naše dejavnosti. V soboto, 3. septembra, pa se vračamo na
Mestni trg, kjer bomo pripravili lov na lisico, prikazali postavljanje
ognjev in bivakov, šotorov iz šotorskih kril in pripravili fotoorientaci-
jo. Ves ta čas bo v mestu prisotna stojnica z letaki in informacijami,”
je še pojasnila načelnica Katarina Sekirnik. 

Katja Štruc
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Ogenj, bivaki in lov na lisico
Taborniki Rodu svobodnega Kamnitnika vsako leto organizirajo akcije, s katerimi želijo 

še več mladim ponuditi svoje znanje. 

Škofja Loka - ”Naša druženja so dejansko igrarije, preko katerih se s
pesmicami in igricami predvsem zabavamo, a obenem spontano nava-
jamo na vodo,” je povedala Irena Kožuh, idejna vodja igrarij.  Vodne
igrarije, ki potekajo v Škofji Loki v prenovljenem starološkem bazenu,
so namenjene otrokom med četrtim mesecem in tretjim letom starosti.
Osnova za igrarije je metoda Halliwick, ki se sicer najpogosteje upo-
rablja za otroke s posebnimi potrebami, a je priporočljiva tudi za zdra-
ve otroke. Načela metode namreč veljajo za vse ljudi, ne glede na sta-
rost, fizične ali mentalne sposobnosti. Med osnovna načela sodijo men-
talna prilagojenost na vodo, vedno večja navajenost in zaupanje učenca
v vodo, sprejemanje in učenje osnovnega gibanja v vodi. Plavanje po tej
metodi poteka brez plavalnih pripomočkov, kot so obroči ali rokavčki.
”Naš prvotni cilj je bil in ostaja ‘prvinskost’, zabava in druženje mamic
z dojenčki. Seveda s sestavinami pravilnega rokovanja. Kar nekaj naših
‘čofotalčkov’ je istočasno z igrarijami obiskovalo tudi razvojno ambu-
lanto,” pove Irena Kožuh. ”Vodne igrarije, ki temeljijo na metodi Hal-
liwick, otroku omogočijo na prijazen način doživeti vodno okolje in po-
zitivno vplivajo na razvoj motoričnih spretnosti. Tečaj je v skladu s
principi, ki jih upoštevamo v razvojno-nevrološki obravnavi,” pojasni
Andreja Kovač, specialistka pediatrije v Razvojni ambulanti v Kranju
in Škofji Loki. 

Glavni cilj igrarij je - kot pove že samo ime - igranje. Prvi obiski pri
nekajmesečnih dojenčkih temeljijo predvsem na dotikanju, božanju,
objemanju, masaži, programu ‘koža na kožo’ in komunikaciji skozi

pesmice in mimiko, kar se počasi nadgrajuje z urjenjem spretnosti z
različnimi raznobarvnimi žogicami, plavajočimi živalskimi figuricami,
lončki, tulci in blazino. ”Prvorojenca v igrarije za dojenčke nisva vklju-
čila zaradi alergijskih reakcij na klor. Zdaj, po ozdravitvi, pa hodi na ig-
rarije za otroke od prvega do tretjega leta in tako uživa, da mi kar srce
poskoči, ko ga vidim. Drugorojenec pa je že začel spoznavati zabavo v
vodi, kar mu bo zelo koristilo pri vsesplošnem psihomotoričnem razvo-
ju in razgibavanju telesa,” pripoveduje udeleženka igrarij Manca Pau-
lus, ki s sinovoma Jurijem in Ožbejem redno tečaj. Katja Štruc

Vodne igrarije 

Vodne igrarije potekajo brez plavalnih pripomočkov, kot so obroči ali rokavčki.
Prvotni cilj je’prvinskost’, zabava in druženje mamic z dojenčki.

Društvo tabornikov Rod svobodnega Kamnitnika neprekinjeno deluje že več kot
petinpetdeset let.



Če morda še niste vedeli, morate zvedeti, da
človek lahko kupi tak sesalnik, ki bo sesal
umazanijo sam, brez vaše pomoči, brez vaše-
ga truda oziroma napora. Če je sesanje prahu
in umazanije napor in potrata vašega drago-
cenega časa, berite dalje.

Robotski sesalnik s svojo umetno inteligen-
co naredi tisto, kar sta na primer pomivalni in
pralni stroj začela delati že leta nazaj. Evolu-
cijski razvoj gospodinje se bo morda kmalu
končal? Pomislite na metlo in kako smo bili
vsi srečni, ko so izumili sesalec in zdaj bi
morali biti presrečni, ko so izumili tak samo-
hodni in samorazmišljajoči sesalec, ki vas
skoraj da ne potrebuje pri svojem delu. 

Za kaj gre?
Robotski sesalec je brezžična naprava,

močno obdarjena z različnimi senzorji, s po-
močjo katerih se premika po določenem
prostoru in sesa prah. Ima polnilno napravo,

ki je vključena v električno omrežje in s ka-
tere se sesalnik sam odpravi na delo in se tudi
sam vrne, ko potrebuje polnjenje svojega
akumulatorja. Ko govorimo o umetni inteli-
genci, potem so nekatere stvari res težko ra-
zumljive nam, običajnim ljudem. S pomočjo
senzorja sesalnik točno ve, kje je že posesal
prah in kje še mora posesati. Točno ve, kdaj
je opravil svoje delo in kje se mora potruditi
bolj. Robotski sesalnik točno ve, kje so na
primer stopnice in se bo zato tik pred robom
ustavil in se obrnil nazaj ter nadaljeval delo.

Kako je videti robotski sesalnik?
Je v okroglem ohišju iz plastike, tisti naj-

dražji celo iz ogljikovih vlaken, ima ščetke
pod sabo, s katerimi sesa prah, in na robu, da
lahko doseže tudi kotičke vašega doma. Vi-
sok je do deset centimetrov in premera pribl.
33 cm, tako da lahko dela tudi pod pohišt-
vom, če le ni prenizko. Težak je največ tri ki-
lograme. Z enim polnjenjem vam posesa do
30 kv. metrov gladkih površin, vendar naj vas
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Tende - markize ● žaluzije (zunanje in 
notranje) ● rolete ● panelne zavese ● roloji

● plise zavese ● komarniki ● screen roloji
● rolo garažna vrata 

svetovanje ● izdelovanje ● montaža ● servis

Peter Rozman s. p. 
Cesta na Loko 2, 4290 Tržič

Tel.: 04 59 55 170, Tel./fax: 04 59 55 177
GSM: 041 733 709

e-mail: sencila_asteriks@siol.net

SENČILA ASTERIKS V NOVIH 
IN VEČJIH PROSTORIH

Robotski sesalnik, da ali ne?

Robotski sesalnik bo prav gotovo postal vaš hišni
ljubljenček.

Robotski sesalni ”organizem”

Tisti najzmogljivejši stanejo tudi več kot 500 evrov.
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to ne moti, ker sam ve, kdaj se bo izpraznil in se sam priključi na na-
pajalnik (če so gladke površine, očisti več kvadratnih metrov). Čas
polnjenja je med dvema in tremi urami. Priporočljiv je za čiščenje
parketov, keramike, laminatov, linolejev, preprog do 1,5 cm višine ...
Ni uporaben za ”kosmate”, visoke preproge. S svojo obliko in umet-
no inteligenco vam nikoli ne bo poškodoval pohištva. Ima tudi daljin-
ca, s pomočjo katerega ga programirate kot televizor na primer ali ga
samo ugasnete ali prižgete.

Ali je uporaben?
Uredništvo Ločanke ga je preizkusilo za vas in je prišlo do zaključ-

ka. Robotski sesalnik je zanimiva igrača, tudi za vaše hišne ljubljen-
čke in otroke. Vendar je draga igrača, zato morate imeti tehten razlog
za nakup. Če imate velike bivalne prostore in nimate ”ovir” v prosto-
ru, raznih vaz, kablov, igrač, zaves do tal, veliko kosov pohištva itn.,
potem je robotski sesalnik prava stvar. Deluje tiho in deluje lahko tudi
programirano, ko vas ni doma. Škode vam ne more narediti. Zahteva
redno vzdrževanje. Njegov največji sovražnik so dlake ali lasje, ki se
mu zamotajo okoli krtač. Kvaliteta sesanja je odvisna, kako drag pri-
merek si boste omislili. Če kupite srednjo kvaliteto, boste morali prav
tako enkrat ali dvakrat na mesec poseči po stari dobri metli ali sesal-
cu in pomivalkah. Če kupite tiste najdražje modele, bo namesto vas
tudi opral tla in boste na ročnem delu samo enkrat na mesec.

Plusi in minusi za nakup 
Plusi so in moram napisati, da gre za koristno napravo in uporaben

pripomoček. Priporočamo ga za večja stanovanja, opremljena z mini-
malistično opremo. Ni šala, ker samohodni robotek ne mara ovir.
Največja vrednota je, da delo lahko opravi, ko vas ni doma. Lepo je
priti vsak dan v čisto stanovanje. Edini minus je previsoka cena, ven-
dar smo prepričani, da boste na strošek pozabili že po nekaj njegovih
delovnikih.  Miroslav B. Cvjetičanin
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Dežela sanj, igrač in lepih trenutkov 

Le kakšna dežela je lahko to? Takšna
dežela je lahko tudi otroška oziroma
mladinska soba, le z okusom jo moramo
opremiti.
Pohištvo naj bo razporejeno tako, da ne
moti prehodov, pisalna miza naj otroku
nudi dovolj delovne površine, ter naj bo
malo večja, če je na pisalni mizi tudi raču-
nalnik. Če se otrok veliko zadržuje za pisal-
no mizo, je pomembna tudi izbira pi-
sarniškega stola, saj ko otrok raste, je
izrednega pomena kvalitetno sedenje in s
tem pravilna drža.

Pri barvi pohištva imamo pestro izbiro,
tako lahko skupaj z otrokom izberemo
najbolj optimalno barvo, vendar ne
smemo pretiravati s preveč močnimi
odtenki, saj lahko nekega dne barva
postane preveč moteča ali mogoče pre-
več otročja za že starejšega otroka.
Ko so glavni deli pohištva postavljeni, je
čas za poigravanje z dodatki. Eden že zelo
popularnih in skoraj nepogrešljivih do-
datkov je sedežna vreča. Sedežna vreča na
pogled ne deluje nič posebnega, vendar
ko se enkrat usedemo vanjo, takoj ugo-

tovimo, zakaj je vsem tako všeč. Namreč
polnilo v vreči je sestavljeno iz tisočih
stiropor kroglic, ki se prilagajajo glede na
način, kot mi hočemo sedeti.
Če prostor dopušča, si lahko omislimo
tudi kakšen večji kos pohištva, ki bo prišel
še posebej prav ob obisku prijateljev. To je
lahko fotelj ali raztegljiv dvosed, ki lahko
služi kot nadomestek postelje za prijatelja.
Pri opremi moramo paziti, da sobe ne za-
polnimo preveč in se držimo starega reka
”manj je več”.                          Pohištvo Žakelj

www.pohistvo-zakelj.si
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Ostriga praznuje
MKC Pri Rdeči Ostrigi, Škofjeloški

center alternative in umetnosti, letos praz-
nuje petnajst let obstoja. Ob tej priložno-
sti so pripravili kar štiridnevni festival, ki
se začne že ta četrtek z odprtjem fotograf-
ske razstave Tomaža Bradeška, sledila ji
bo dražba fotografij mladih umetnikov in
koncert B.A.D. Quartet. Vse v Ostrigi. V
petek, ob 19.30, bo koncert Josipe Lisac
in Magnifica na Škofjeloškem gradu, ob
23. uri v Ostrigi Balkan žur. Sobota bo
Ostrigin športni dan, ki ga organizirajo v
nekdanji vojašnici. Razen turnirja v ko-
šarki, skejtarjev, plezanja in breakdanca,
se bodo predstavili tudi gasilci in indijan-
ska vas za otroke. Začeli bodo ob 14. uri.
Sobotno popoldne in noč za vse ljubitelje
darkerske glasbe pripravljajo piknik s šte-
vilnimi nastopajočimi na Ostriginem
vrtu. Tudi nedeljski večer bo zatočišče Te-
atra frnikula, ki bo gostoval predstavo
ŠODR teatra To so gadi. Ob 20.30. Neka-
teri dogodki so plačljivi, drugi brezplačni.
Info: Zavod O (www.ostriga.org). B. B.

Sokolski abonmaji 
Pred nami je nova sezona v Sokolskem

domu, ki obeta kopico kulturno-umet-
niških dogodkov in drugih prireditev, ki
dopolnjujejo škofjeloško družabno sliko.
Sokolski dom se je odlično prijel, saj se
je lani v njem zvrstilo okrog 150 dogod-
kov in prireditev od tega 20 koncertov in
16 razstav. Kot kaže, bo v ”sokolcu” tudi
v prihodnjem letu zanimivo in pestro. Že
tretje leto so pripravili Kristalni abonma,
ki bo tudi letos prinesel sedem koncertov
različnih glasbenih zvrsti, od klasične
glasbe, zborovskega petja do jazza in
glasbenih predstav. Abonma je že skoraj
razprodan, na voljo je še dvajset vročih
vstopnic. 

Po uspešni lanski otvoritveni sezoni
bodo tudi letos v sodelovanju z domačo
glasbeno šolo pripravili Abonma mladih
glasbenikov, ki je nedvomno edinstven v
Sloveniji, saj se bo na šestih koncertih
predstavilo vseh pet gorenjskih glasbenih
šol in ljubljanski Konservatorij za glasbo
in balet. Nadaljevala se bo tudi uspešnica
Otroški glasbeni abonma, v okviru kate-
rega se bo ob sobotah zvrstilo sedem
predstav povezanih z glasbo in otroško
igrivostjo. Vpis abonmajev bo potekal v
popoldanskih urah v Sokolskem domu
med 5. in 13. septembrom, v otroški
abonma pa bo moč vpisati otroke do 10.
septembra. I. K.

Na brezplačen turistični
ogled mesta

Škofja Loka - Turistični utrip Škofje
Loke so letos popestrili z brezplačnimi vo-
denimi ogledi mesta, ki so se začeli zadnjo
julijsko in potekali vse sobote v avgustu. V
dveurni turi so turiste (med njimi je bila
glavnina slovenskih gostov) vodili od turi-
stično informativnega centra, kjer so jim na
zemljevidu pokazali pot in jih seznanili s
kratko zgodovino Škofje Loke, do Kašče in
nekdanje ubožnice, Špitala, na Spodnjem
trgu, nato do Puštalskega gradu, od tam čez
Hudičevo brv prek Kopališke ulice nazaj v
mesto, kjer si ogledajo Mestni trg, pa Kapu-
cinski samostan, nato pa se prek kamnitega
mostu vrnejo v mesto mimo uršulinskega
samostana, se povzpnejo na grad in konča-
jo ogled s Škoparjevo hišo. Med gosti je
bilo tudi veliko Ločanov, ki želijo podro-
bneje spoznati svoje mesto in na tako živ
način obnoviti njegovo preteklost.  

D. Ž., foto: Tina Dokl

V Žirovskem Vrhu 
so sejali repo 

Tokratni praznik žetve je drugič v
zgodovini organizacije Turističnega društva
Žirovski vrh minil brez žetve, saj zaradi
muhastega vremena ni bilo kaj žeti. Zato pa
so tokrat sejali repo in zraven debelo lagali,
saj to po tradiciji pomaga, da bogato obro-
di. ”Debelo smo lagali, repo smo sejali,” se
je slišalo, ko naj bi s konjsko vprego
pripravili njivo, nato pa zgolj z rovnco,
grablami in dobro voljo posejali repo. Pro-
gram etnografske prireditve Praznika žetve
je sicer iz leto v leto bogatejši, nastopili so
folkloristi, bogat je stojnični del ponudbe
pa tudi zabave ni manjkalo. V šovu imita-
torjev so znani (predvsem) Slovenci izbrali
Eko nošo 21. stoletja. Že dan prej so si
gledalci pod velikim šotorom lahko
ogledali domačo igro Mladost je norost, v
kateri so se lotili tako vzgoje kot lumparij,
ki so jih včasih uganjali mladi.  B. B.

Vse srede eko tržnice
Na Mestnem trgu v Škofji Loki bodo vse

septembrske srede namenjene ekološkim
tržnicam. Od 16. do 19. ure bodo obisko-
valci našli pestro ponudbo pridelkov in iz-
delkov ekoloških kmetij Gorenjske, sezon-
sko tudi iz drugih slovenskih krajev. V po-
nudbi bodo tudi izdelki in pridelki blago-
vnih znamk Babica Jerca in Dedek 
Jaka - Naravni izdelki iz Škofjeloških 
hribov. Info: Razvojna agencija Sora
(www.ra-sora.si) B. B.

Stari vrh - Navadno se kopa na Dnevu
oglarjev šele prižge, letos so jo izjemoma
prižgali prej. Kot že zadnjih petnajst let, je
Anton Kokelj z Mlake tudi letos na Starem
vrhu kuhal kopo in nad njo bedel dan in noč.
Poleg je imel postavljeno ‘kočo’, oziroma
ležišče s streho, kjer je preživel deset dni.
”Kopa je kot živo bitje. Vsaki dve uri je po-
treben obhod, da ne bi zagorelo,” pripove-
duje oglar. V kulturno-etnografskem delu
prireditve so si obiskovalci ogledali postop-
ke spravila lesa, pripravo male kope, trganje
kope, kovače, nastope folklornih skupin,
ljudskih pevcev, mladih glasbenikov in ig-
ralcev, tekmovanje dvojic v ‘pajsanju’ hlo-
da. V tej disciplini se je pomeril tudi župan
občine Gorenja vas - Poljane Milan Čadež
in zasedel šesto mesto. ”Letos smo prazno-
vali štirideset let oglarjev in ob tej priložno-
sti smo se še posebej potrudili in pripravili
razstavo starih strojev in orodja, starih trak-
torjev, starih motornih žag, cepilcev, vozov,

sani za les in drugih,” je povedal predsednik
domačega turističnega društva Janez Do-
lenc. Katja Štruc

Pričakala jih je kuhana kopa

Oglarja Antona Koklja je v tretji noči presenetil kuža
Artur in ostal pri njem v oglarski ‘koči’. 

www.gorenjskiglas.si
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23. Tradicionalni košarkarski
turnir za pokal Grapa v 

organizaciji ŠD Sv. Lenart - Luša

Vse je bilo v znamenju 35-letnice igranja košarke in
25-letnice prirejanja turnirjev. Udeležilo se ga je se-
dem ekip in sicer: Celjski grofje, ekipa Žiri, ekipa
Gorenja vas, Bitnje, F 57, Royalbeach in domača ekipa
Mebor Pacmani. Končni zmagovalec je bila ekipa
Celjski grofje, drugi so bili ekipa Gorenja vas, tretji pa
Mebor Pacmani. Organizator se ob tej priložnosti tudi
najlepše zahvaljuje vsem sponzorjem, ki so turnir
podprli.
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Rekordno hitra vožnja Čeha
Čeh Milan Svoboda je s Formulo 3000 (Lola T 96/50) prepričlji-

vo zmagal na Gorsko hitrostni dirki Lučine, ki je v organizaciji Mo-
tokluba Buhc v sodelovanju z AMD Zvezda potekala 14. avgusta.
Poleg tega je na 3950 m dolgi progi od Todraža do Lučin že v prvi
vožnji postavil nov rekord proge, ki je sedaj dve minuti, pet sekund
in 34 stotink. To pomeni, da je v povprečju vozil kar 114,89 km/h,
dosedanji rekord pa je izboljšal za več kot štiri sekunde. Izjemna je
bila tudi njegova prednost po treh vožnjah. Prav v vseh je bil naj-
hitrejši, kot tudi na sobotnem uradnem treningu. S skupnim časom
6:23,02 je za dobrih trinajst sekund prehitel drugo uvrščenega Ita-
lijana Marietta Nalona z Lolo F3000. Na dirki je sicer nastopilo 80
voznikov iz desetih evropskih držav. Izmed Slovencev je bil s skup-
nim časom 7:13:85 najhitrejši Milan Bubnič (Lancia Delta Inte-
grale). Organizatorji letos niso zabeležili le rekorda proge. Rekor-
den je bil tudi obisk gledalcev, ki so ob progo prišli pogledat atrak-
tivno avtomobilistično tekmovanje. M. B., foto: Gorazd Kavčič

Po zaviti cesti proti Lučinam je drvelo tudi kar nekaj formul. 

V Futsal klubu Stripy dvoranski nogomet igrajo že od leta 1987.
Klub je v tem času doživljal vzpone in padce. ”Jeseni leta 2006 smo
si v klubu postavili cilj, da člansko ekipo znova poskušamo vrniti v
1. Slovensko futsal ligo, kjer je naš klub že bil. Novi upravni odbor
kluba si je postavil cilj, da poleg članske ekipe vsako leto ustvari tudi
eno podselekcijo. Zavedamo se namreč, da klub ne more biti rezul-
tatsko uspešen brez svojega podmladka, zato bomo v novi tekmoval-
ni sezoni 2011/2012 nastopali v državnem prvenstvu Slovenije s šti-
rimi selekcijami. Vemo tudi, da brez izobraženega trenerskega kadra
ne bo uspehov, zato vsako leto pošljemo na izobraževanje vsaj dva
trenerja. Trenutno imamo v klubu osem trenerjev s futsal licenco. V
klubu deluje okoli sto članov, od tega je več kot polovica igralcev,
ostali pa skrbimo za nemoteno delovanje kluba,” pravijo vodilni v
klubu.

Lani spomladi so se preselili v novo športno dvorano na Trati, v ka-
teri imajo treninge in tekme, prav tako pa imajo tam klubske prosto-
re. ”Nova dvorana nam je prinesla tudi večje število gledalcev, saj
smo v tekmovalni sezoni 2010/2011 imeli skupno na tekmah 1760
gledalcev. Članske tekme si je povprečno ogledalo od 100 do 150
gledalcev, tekme mlajših selekcij pa okoli sto gledalcev, na kar smo
v klub še posebej ponosni,” dodajajo.

Jeseni leta 2007 je zaživela klubska internetna stran (www.fsk-
stripy.si), ki ima povprečno več kot 200 obiskovalcev na dan. 

Ker vsak športni kolektiv za nemoteno delovanje potrebuje tudi de-
nar, so zadovoljni, da jih podpira precej sponzorjev in donatorjev, še

posebej pa so ponosni, da jih je v preteklih sezonah kot glavni spon-
zor podprlo podjetje Weber, ki se ukvarja s fasadami in fasadnimi si-
stemi. V. S.

Začeli s pripravami za novo sezono
Futsal klub Stripy Škofja Loka bo v novi sezoni v državnem prvenstvu nastopal s štirimi selekcijami.

V Futsal klubu Stripy stavijo tudi na mladost, zato zadnja leta več delajo 
tudi z mladimi. Na sliki mladinska ekipa kluba, ki je v minuli sezoni nastopala 
v 1. slovenski ligi.
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Bricalp. To je plezalni center pri Svetem
Duhu, ki je v letih, odkar deluje, postal znan
po vsej Sloveniji. Za treninge ga občasno
uporabljajo tudi člani slovenske reprezen-
tance v športnem plezanju. Center ima na-
mreč najbolj sodobno opremljeno dvorano
za športno plezanje pri nas in je zgrajen po
vseh standardih, ki se zahtevajo za tovrstne
objekte. Celotne plezalne površine je več
kot šeststo kvadratnih metrov, najvišja ste-
na pa je visoka enajst metrov. Manjša dvo-
rana je posebej prilagojena za plezanje naj-
manjših in začetnikov. Velik poudarek je
tudi na prezračevalni napravi, ki skrbi, da je
v zraku kar najmanj prahu magnezija. Cen-
ter vodi Mitja Kovačič, gorski vodnik z med-
narodno licenco. 

V Bricalpu nudijo še mnogo več kot šport-
no plezanje v umetni steni. Pri njih so do-
brodošli vsi ljubitelji plezanja, alpinizma,
pohodništva, skratka vsega, kar je poveza-
no s hribi, gorami in naravo. Pripravili so

tudi že programe za novo sezono, ki so na-
menjeni tako otrokom kot odraslim.

Alpinistična šola

Namenjena je vsem, ki želijo utrditi in do-
polniti svoje znanje na področju varne hoje
in plezanja v gorah, tako v letnih kot v zim-
skih razmerah. Alpinistična šola poteka skozi
celo leto vsak torek ob 20. uri. Začela se bo
konec septembra, zaključila pa konec junija
z izpitom, ki obsega praktični in teoretični
del. Poleg praktičnih znanj boste namreč pri-
dobili tudi veliko dopolnjujočih teoretičnih
vsebin. 

Začetni tečaj športnega 
plezanja za odrasle

Tečaj športnega plezanja za odrasle se bo
začel sredi septembra. Namenjen je vsem,
ki bi radi osvojili osnove tehnike športnega

plezanja in varovanja. Tečaj traja dva mese-
ca in pol. 

Nadaljevalni tečaj 
športnega plezanja in skupina 

rekreativnega plezanja
Vadba je namenjena vsem, ki si želijo na-

biranja kilometrine v plezanju oz. nadgradi-
ti tehniko plezanja ob prijetni družbi sople-
zalcev in dobrega inštruktorja. Vadba bo
potekala enkrat oz. dvakrat tedensko od
oktobra do aprila.

Šola športnega plezanja za otroke
Namenjena je otrokom v starosti od treh

in pol do sedemnajst let, ki uživajo v pleza-
nju in gibanju. V minuli sezoni je bilo v šolo
športnega plezanja v plezalnem centru Bri-
calp vključenih čez 130 otrok različnih sta-
rosti. Novost letošnje sezone je skupina za
srednješolce, vpišete pa se lahko tudi v tek-
movalno skupino. Program poteka od sep-
tembra do konca junija. Vpis otrok bo mo-
žen od 5. septembra naprej.

Bricalp, plezalni center za vse generacije
V Plezalnem centru Bricalp pri Svetem Duhu pri Škofji Loki, ki še vedno velja za najsodobnejši tovrstni
center pri nas, začenjajo z vpisom v programe za novo sezono. Center pod vodstvom Mitje Kovačiča,
gorskega vodnika z mednarodno licenco, in drugih izkušenih inštruktorjev ponuja mnogo več kot le

športno plezanje v umetni steni. Doživite naravo aktivno!

Poleg naštetih programov organizi-
rajo še trekinge, tečaje turnega smu-
čanja, športne dneve, za otroke pa
tudi zanimive in aktivne počitniške
tabore. 

Prednosti Plezalnega centra Bricalp
so dobri pogoji vadbe v dvorani, ki
je opremljena s prezračevalno
napravo, izkušeni inštruktorji, poleg
tega se obiskovalcem terminsko
zelo prilagajajo. 

Prijave in informacije:
Plezalni center Bricalp, 
Sv. Duh 175, Škofja Loka
GSM: 041/607-064, 
spletna stran: www.bric-alpinizem.si
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Porsche 911 Carrera je pri 48 letih mlados-
tnejši kot kadarkoli doslej, saj je pripravljena
popolnoma nova generacija te legende med
športnimi avtomobili. 

Za atletski videz osveženega športnika skr-
bijo za 10 centimetrov daljša medosna razda-
lja, nižja strešna linija in 20-palčna platišča.
Kompaktne zunanje mere so ostale značilno
športne, na sprednjem delu vzbudijo pozor-
nost napeti blatniki, ki poudarjajo širši kolo-
tek spredaj, in nova 911 Carrera na cesti de-
luje še bolj dinamično. 

Zunanji ogledali imata novo obliko in nista
več nameščeni na nosilnem trikotniku ogle-
dala, pač pa na vratih. Tako ne prispevata le
k večji aerodinamičnosti, temveč poudarjata
novo silhueto in širino vozila. Povsem na
novo zasnovana karoserija je lahka konstruk-
cija iz kombinacije aluminija in jekla, ki ima
kar za 45 kilogramov manjšo maso in znatno
večjo togost. 

Izboljšane aerodinamične lastnosti, h kate-
rim prispeva tudi širši, variabilno pomični
usmernik zraka, omogočajo, da je vzgon no-

vih modelov 911 Carrera še manjši, vrednost
količnika zračnega upora pa ostaja nespre-
menjeno nizka. Avtomobil ima nova bokser-
ska motorja, 3,4-litrski razvije 257 kW (350
KM), 3,8-litrski pa 294 kW (400 KM); kljub
dodatni moči sta oba precej varčnejša od

predhodnikov. Cene na slovenskem trgu
bodo znašale 106.104 evrov za 911 Carrero
in 121.798 EUR za 911 Carrero S, vključno
s 13-odstotnim DMV in 20-odstotnim DDV.

Matjaž Gregorič

Mladostnejši kot doslej
Porsche bo postavil na ceste osveženo 911 Carrero. 



Mazdin radarski sistem za nadzor dogajanja za vozilom za varno
menjavo voznega pasu (RVM - Rear Vehicle Monitoring), ki je na vo-
ljo tudi v Mazdi3, bo na letošnjem septembrskem Mednarodnem av-
tomobilskem salonu v Frankfurtu prejel priznanje za napredno var-
nostno tehnologijo Euro NCAP* Advanced. Sistem vozniku pomaga
pri izogibanju nevarnim situacijam ali celo trkom ob menjavi vozne-
ga pasu. Dva radarska senzorja, pritrjena na obeh straneh zadnjega
odbijača, konstantno merita razdaljo in relativno hitrost do avtomobi-
lov za vozilom. Pri hitrosti nad 60 kilometrov na uro sistem RVM z
indikatorsko lučko v stranskem ogledalu na vratih opozori voznika o
vozilu v mrtvem kotu ali o približevanju vozila temu območju v roku
petih sekund v razdalji 50 metrov. Če voznik ob menjavi pasu v sme-
ri približujočega se vozila vključi še smernik, se nemudoma vključi-

ta utripajoča indikatorska lučka in zvočni signal, ki voznika opozori-
ta na nevarnost menjave pasu. Omenjeni sistem je zasnovan tako, da
brezhibno deluje praktično ob vsakem vremenu in zaznava vse tipe
vozil, vključno z motornimi kolesi. Mazda je ugotovila, da se slabih
5 odstotkov vseh prometnih nesreč zgodi med avtomobili, ki vozijo v
isto smer, skoraj 80 odstotkov od tega je posledica menjave voznega
pasu. Mazdin sistem RVM pomaga preprečiti več kot polovico tovrst-
nih nezgod. (* Evropski program ocenjevanja novih avtomobilov)

Matjaž Gregorič
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PRODAJA IN ODKUP VOZIL!   

Črešnik, d.o.o., Medvode 
Spodnja Senica 20, Medvode
Tel: 051/ 612-888
www.cresnik.si     

SALON: 01/ 361 22 55 
TRGOVINA: 01/ 361 22 50

VABLJENI NA TESTNE VOŽNJE

Novi malček KIA Picanto

KIA Sportage

Čisto novi KIA Rio

Koristni voznikov pomočnik
Mazdin varnostni sistem za nadzor dogajanja za vozilom prejel priznanje. 



Nekaj, v čemer ne bo vroče ali pa ne bo ‘tako’
vroče. Nekaj minimalnega, pa vseeno estetskega.
Kratke hlače, simpatična kratka krila, širok kroj hlač
iz tankega jeansa ali podobnega materiala, oprijete
lahkotne majice z rokavi ali brez, lahki materiali,
svetle barve, enostavne obleke za na plažo ter svetle
večerne haljice dobijo novo vlogo - se prelevijo v
dnevna oblačila, sandali in natikači - s peto ali brez,
pa postanejo ženski najboljši prijatelji. Celo različna
pokrivala smo opazili, kar sploh ni bilo tako na-
pačno, če je zunaj 37 stopinj in nebo brez oblačka.
Glavnemu ženskemu modnemu dodatku - torbici, pa
je tokrat v večini dnevnih kombinacij delala družbo
še lična plastenka vode ali kakšnega modnega napit-
ka z aloa vero ali čim podobnim. Sploh mestna de-
kleta in žene so se z njo oborožile na kar viden način.
Alenka Brun, Foto NY

Moda
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Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327 

MALICE, KOSILA, CATERING, VEČ
KOT 20 VRST PIC, OCVRTE JEDI Z

ŽARA; TESTENINE, RIŽOTE, NJOKI,
SOLATE, SOLATNI KROŽNIKI

Ob delavnikih od 15. do 22. ure
s tem kuponom

10% POPUST

✂

✂

Trg svobode 9 - ZD - ŽIRI
telefon: 04 510 63 80

Notranjska 14, Logatec
telefon: 01 754 21 50

Velika izbira modnih 
okvirjev, sončnih očal, 
vseh vrst korekcijskih 
stekel, kontaktnih leč, 

SONČNA OČALA 
Z DIOPTRIJO ...

BREZPLAČNI OKULISTIČNI PREGLED
ZDRAVNIKA SPECIALISTA

Ob nakupu očal popust v vrednosti 
okulističnega pregleda.

Naročila na tel: 04 510 63 80

Do -40%

na sončna očala

Celoletna vadba v šoli 
mojstra Chen Shining-a

Zdravo gibanje skozi
vse življenje

Taijiquan (Tai chi chuan) in
Qigong (Chi gung) - po poti starih

Kitajcev do trdnega zdravja in 
dobrega počutja v šoli mojstra 

Chen Shining-a z 20-letno 
tradicijo v Sloveniji.

TAIJIQUAN (tai či) in 
QIGONG (či gung)
Tradicionalna kitajska

veščina gibanja

Predstavitev, 
poskusna vaja in vpis 
za celoletno vadbo:

12. septembra
(ponedeljek), ob 19. uri

Športna dvorana 
PODEN Škofja Loka

Vadba je primerna za
vsakogar, ne glede na
starost, spol ali fizično

pripravljenost.
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www.taiji.si  ● 041/446 488  ●   info@taiji.si

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
e-pošta: picamavce@gmail.com

Odprto pon.- pet. od 9. do 22. ure,
sob., ned. in prazniki od 12. do 22. ure.

Živahnost kratkih kril in hlač
Vročina zadnjega tedna nas je postavila pred garderobne omare. Kaj naj oblečem, je bilo tokrat 

najpogostejše vprašanje že v zgodnjih jutranjih urah.



Tudi, če se boste še tako branili, se avanturi ne boste mogli izogni-
ti. Možnost, da zraste v trajno zvezo, bo, odvisno pa bo le od vas.
Priznali si boste, da ste tudi vi ranljivi in ljubezni še kako potrebni.

Srečni datumi: 3., 24. 9.
Dnevi za ljubezen: 25., 27. 9.
Vaša barva: rjava
Loto številke: 5, 6, 7, 10, 11, 13, 16.
Misel meseca: Dve življenji ima, kdor zna eno živeti.

VODNAR 21. januarja – 19. februarja

Kljub utrujenosti boste izpolnili obveze, tako tiste, ki jih imate do drugih,
kot do sebe. Nekdo se bo spomnil na vas z lepim darilom, ne da bi
pričakoval karkoli v zameno. Presenečeni boste, saj tega niste vajeni.

Srečni datumi: zadnji teden v mesecu 
Dnevi za ljubezen: 20., 26. 9.
Vaša barva: svetlo zelena
Loto številke: 3, 4, 7, 13, 14, 15, 30.
Misel meseca: Dan se nasmehne tistemu, ki se mu zna nasmehniti.

LEV 23. julija – 23. avgusta

Pozorno izbirajte svoje besede. Zna se zgoditi, da bi s svojim di-
rektnim mnenjem prizadeli določeno osebo. Kar vsekakor ne bo
dobro. Ob koncu meseca se vam obeta dobro razpoloženje.

Srečni datumi: 5., 12., 13. 9.
Dnevi za ljubezen: 7., 4. 9.
Vaša barva: rdeča 
Loto številke: 1, 2, 14 , 17, 18, 19, 27.
Misel meseca: Uspeh je v veliki meri plod ustvarjanja, kjer drugi odnehajo.

RAK 22. junija – 22. julija
Upoštevali boste nasvet nekoga, ki vam hoče samo dobro in ima
toliko življenjskih izkušenj, da vam bo znal pravilno svetovati, in to
tako, da bo za vas najboljše. Vse vam bo povsem jasno.

Srečni datumi: 12., 15. 9.
Dnevi za ljubezen: 19., 20., 21. 9.
Vaša barva: vijolična
Loto številke: 1, 14, 18, 20, 21, 33, 34.
Misel meseca: Komur se mudi, nima časa razmisliti, kam gre.

KOZOROG 22. decembra – 20. januarja

Zagon na delovnem mestu vam bo popustil v tolikšni meri, da
bodo to opazili tudi drugi. Tudi v družinskem okolju bodo komaj
prenašali vašo slabo voljo. Reši vas edino lahko le dopust.

Srečni datumi: 1., 4., 5. 9. 
Dnevi za ljubezen: 13., 22. 9.
Vaša barva: bordo rdeča
Loto številke: 11, 12, 18, 19, 30, 36, 38.
Misel meseca: Kadar si sklonjen k zemlji, ne vidiš neba.

STRELEC 23. novembra – 21. decembra
Izrečeno je bilo, da kdor sprašuje druge za pot do sebe, kupuje vo-
zovnice za vse smeri, razen za pot do sebe. Le vi sami ste tisti, ki veste,
kaj vas v življenju resnično osrečuje. Katero vozovnico boste kupili?

Srečni datumi: sredina meseca 
Dnevi za ljubezen: 24., 25. 9.
Vaša barva: barva neba
Loto številke: 3, 4, 7, 8, 9, 23, 28.
Misel meseca: Kdor obupa, svoje življenje spremeni v usodo, s katero se sprijazni.

DVOJČKA 21. maja – 21. junija

Veselili se boste dni in se polni poguma lotili vsakdanjih opravil.
Idealno obdobje je za zmenke, saj bo ozračje polno romantike in

odprtih čustev. Čaka vas tudi zelo prijetno presenečenje.
Srečni datumi: 3., 4., 5. 9.
Dnevi za ljubezen: 20., 22. 9. 
Vaša barva: bela
Loto številke: 1, 5, 7, 10, 16, 27, 29.
Misel meseca: Zadnji v vrsti pride na vrsto takrat, ko ni več vrste.

BIK 22. aprila – 20. maja

Malo bolj bodite pozorni na to, da vaši sodelavci ne zlorabljajo
vašega zaupanja. Podvig, ki ga boste načrtovali, se vam bo

obrestoval. Močnejši ste, kot si mislite, zato kar brez skrbi stopite korak naprej.
Srečni datumi: 11., 18., 19. 9. 
Dnevi za ljubezen: 6., 20. 9.
Vaša barva: temnejši odtenki
Loto številke: 3, 5, 6, 9, 10, 24, 25.
Misel meseca: Ostankov ni, in kdor to ve, je pripravljen na jutrišnji dan.

ŠKORPIJON 24. oktobra – 22. novembra

Ponudi se vam enkratna priložnost za daljše potovanje. Vse to bo
za vas tako nepričakovano, da ne boste zmogli najti vzrokov za
proti. Na delovnem mestu boste zvedeli za novice, zaradi katerih

boste v prednosti. 
Srečni datumi: 10., 17. 9.
Dnevi za ljubezen: 16., 18. 9.
Vaša barva: svetlo modra
Loto številke: 1, 3, 9, 12, 14, 30, 31.
Misel meseca: Kdor verjame vase, mu lahko uspe vse!

Visoko merilo, ki ga imate do sebe, se vam lahko maščuje. Po-
navadi se ravno v majhnih stvareh skriva sreča. Prisiljeni boste,
da to srečo poiščete v sebi, in s tem boste prišli nazaj do notran-

jega miru. Stopite korak naprej.
Srečni datumi: 6., 13. 9. 
Dnevi za ljubezen: 15., 16. 9.
Vaša barva: oranžna
Loto številke: 5, 7, 10, 11, 23, 29, 32.
Misel meseca: Potrpljenje je grenko, zato pa je njegov sad sladak.

OVEN 21. marca – 21. aprila

DEVICA 24. avgusta – 23. septembra

Ravno takrat, ko si boste hoteli vzeti malo časa samo za sebe, se
bo vse zgrnilo nad vas. Od službe, kjer ste seveda nepogrešljivi, in
do vaših domačih, ki vas bodo hoteli imeti ob sebi. Bodite vztrajni.

Srečni datumi: 1., 2., 3. 9.
Dnevi za ljubezen: 8., 9. 9.
Vaša barva: roza
Loto številke: 4, 8, 11, 13, 15, 16, 20.
Misel meseca: Ljubi, in boš, kar je vsak, ki ljubi, človek.

Vaše intenzivno delo bo v tem mesecu končno obrodilo sadove. Zado-
voljni boste sami s seboj, kar se vam bo pokazalo tudi navzven, saj
boste zelo dobre volje. Malo zmede boste imeli v družinskem krogu.

Srečni datumi: 2., 16., 23. 9.
Dnevi za ljubezen: 8., 11. 9.
Vaša barva: siva
Loto številke: 1, 2, 16, 17, 22, 23, 26.
Misel meseca: Za spoznanje, da v življenju malo potrebujemo, moramo veliko
žrtvovati.

RIBI 20. februarja – 20. marca

TEHTNICA 24. septembra – 23. oktobra

Horoskop
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www.lon.si

Poslovna enota Škofja Loka, Kapucinski trg 2, T. 04 28 00 791

Za več informacij se lahko oglasite v naši poslovni enoti 
ali nas pokličete po telefonu.

Akcija potrošniških kreditov

Plačilo položnic

Pripravili smo odlično ponudbo potrošniških kreditov. 

Znižali smo jim obrestne mere
ter dodatno razpolovili stroške 
odobritve. 

Ponudbo smo pripravili 
tudi za nekomitente. 

TUDI ZA NEKOMITENTE

Provizija za plačilo položnice 

le 0,79 EUR



Branko Keserovič
Branko je pri Štajnbirtu zaposlen šest let.
Njegove delovne naloge so predvsem razrez
in predelava mesa. Njegovo delo obsega
razsekovanje, izkoščevanje, razkosavanje in
mikrokonfekcioniranje ter kategoriziranje
različnih vrst mesa za predelavo in prodajo.
Samostojno pripravlja in izdeluje mesne iz-
delke. Branko se je moral navaditi dela v
majhnem kolektivu, saj je k Štajnbirtu prišel
iz velikega mesarskega podjetja. Kot bivši
vojaški kuhar, intendant je tudi specialist za
pripravo hrane večjemu številu ljudi. Njego-
ve specialitete so vojaški pasulj, golaž in
vampi. Za večje skupine lahko pri Štajnbirtu
naročite vojaški pasulj in golaž, saj spadata
med posebno ponudbo. Prepričali se boste
o Brankovem mojstrstvu in kvaliteti Štajnbir-
tove dodatne ponudbe. 

V MESARIJI ŠTAJNBIRT PRODAJAMO RESNIČNO SAMO SLOVENSKO MESO
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Branko Keserovič pri razrezu mesa 

JE
JM

O
SL

O
V

EN
SK

O
M

ES
O

! 
  ●

  
  
JE

JM
O

SL
O

V
EN

SK
O

M
ES

O
! 

Teden prodaje 

žrebičkovega mesa

od 30. 8. do 3. 9.

Na zalogo jagnjetina in kozličkovo meso

SVINJSKE POLOVICE 
- MLADICE 2,40 EUR/KG 
- MOŽNOST RAZREZA




